
Bu yıl 3.sü düzenle-
nen Uluslararası Yu-

nus Emre Günleri et-
kinlikleri kapsa-

mında sahne a-
lan Yunusem-

re Belediye-
si Türk Sanat 
Müziği Koro-
su, ünlü dü-
şünürün şi-
irlerinden 
derlenen e-
serlerle iz-
leyenlere u-

nutulmaz bir 
gece yaşattı. 

Sayfa 2’de

Manisa Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Cengiz Ergün, Mil-
liyetçi Hareket Partisi (MHP) 
Manisa İl Başkanı Erkan Öz-
türk’ü makamında konuk etti. 
Erkan Öztürk, kendisini kabul 

eden Başkan Ergün’e teşek-
kürlerini iletirken, Başkan 
Ergün ise yapılan ziya-
retten duyduğu mem-
nuniyeti dile getirdi. 
Sayfa 7’de

Yunusemre’ye sokak hayvanlarına sahip çıktı

ASKİ Genel 
Müdürlüğü, 
17 ilçede yü-

rütülen faaliyetlerde 
kullandığı malzemele-
rin daha hızlı ve eko-
nomik şekilde temin 
edilebilmesi amacıy-
la kendi bünyesinde, 
bir fabrika kuruyor. Bu 
kapsamda MASKİ Ge-
nel Müdür Yardımcısı 
Burak Aslay, 13 buçuk 
milyon yatırım mali-
yetiyle Salihli ilçesin-
de kurulan MASKİ Alt-
yapı ve Üstyapı Beton 
Mamulleri Üretim Te-

sisi’nde incelemeler-
de bulundu. Jet grout i-
malatlarının yüzde 50 
oranında tamamlan-
dığı tesisin, zemin i-
yileştirme çalışmala-
rı devam ediyor. As-
lay, “Manisamızın dört 
bir yanında gerçek-
leştirdiğimiz çalışma-
larımızda kullandığı-
mız alt ve üstyapı mal-
zemelerinin kalitesi-
ni arttırarak, maliyeti-
ni düşürmek amacıy-
la bir üretim tesisi inşa 
ediyoruz” diye konuş-
tu. Sayfa 5’te

Manisa Büyükşehir Belediyesi Manisa Su ve Kanalizasyon İdare-
si (MASKİ) Genel Müdürlüğü, il genelindeki faaliyetlerde kullanılan 
malzeme teminini daha hızlı ve kaliteli hale getirmek amacıyla be-
ton boru ve kilit parke taşı fabrikası kurma çalışmalarına başladı.
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MASKI, HIZMET IÇIN
FABRIKA KURUYOR
MASKI, HIZMET IÇIN
FABRIKA KURUYOR

BAKIŞ
AÇISI

Sayfa 7’de

KGS
KANAATİME GÖRE SINAVI

Mustafa ATALAY
Türk Eğitim Sen

Manisa Şube Başkanı

Yunusemre TSM Korosu büyüledi 

Manisa polisi
uyuşturucuya
göz açtırmadı 

Manisa'da yürütülen ge-
niş çaplı operasyon kapsamın-
da Turgutlu ilçesinde 27,7 kilog-
ram esrar ve 14,8 gram sentetik 
kannabinoid ele geçirilirken, o-
layla ilgili 7 kişi tutuklandı. Aynı 
soruşturma kapsamında Mani-
sa merkezli 3 ilde belirlenen ad-
reslere operasyon düzenleyen 
ekipler tarafından 14 kişi de gö-
zaltına alındı. Sayfa 3’te

2 DEAŞ'lı
gözaltına

alındı 
Manisa Emniyet Müdürlü-

ğü Terörle Mücadele ekipleri 
tarafından DEAŞ terör örgü-
tüne yönelik bu sabah yapı-
lan operasyonda örgüt içinde 
faaliyette bulundukları tes-
pit edilen Suriye uyruklu 2 ki-
şi gözaltına alındı. Sayfa 3’te

Gençlik Parkı yenileniyor
Şehzadeler Belediyesi 

tarafından Manisa’nın es-
ki parklarından biri olan 
Gençlik Parkında yenile-
me çalışmaları başladı. Ye-
nileme çalışmalarının kı-
sa bir sürede tamamlana-

rak Gençlik Parkının hal-
kın hizmetine açılacağı-
nı ifade eden Başkan Çelik 
“Yenilenen bu güzel parkı-
mızın Şehzadelerimize ve 
Manisamıza hayırlı olsun” 
dedi. Sayfa 8’de

Başkan Ergün, MHP İl
Başkanı Öztürk’ü ağırladı

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Adnan Erbil, üyelerine yönelik bil-
gilendirme seminerlerinde yaptığı konuşmada 
2017 yılının ilk 9 ayında 2.7 milyar dolar ihracat 
gerçekleştirdiklerini belirterek,  Türkiye’nin 
toplam televizyon ihracatının yüzde 88’inin 

Manisa’dan yapıldığını söyledi. Sayfa 5’te

Manisa’danManisa’dan

Türkiye’nin
televizyon ihracatının

yüzde 88’i

Yunusemre Belediyesi sokak 
hayvanlarını unutmuyor. Be-
lediye ekipleri, sokak hayvan-
ları için ilçenin 45 farklı nokta-
sında mama dağıtımı gerçek-
leştiriyor. Yunusemre Belediye 
Başkanı Mehmet Çerçi, “Sokak 
hayvanlarının şehir sakinleri-
ni rahatsız etmeden yaşayabil-
meleri için ilçemiz dahilinde o-
tomatik ve sabit yemlikler ko-
yarak, hayvanların sağlıklı ya-
şamalarını sağlıyoruz” diye ko-
nuştu. Sayfa 8’de

Soma Davasında 19’uncu duruşma başladı 
Manisa'nın Soma ilçesinde 301 

madencinin yaşamını yitirdiği faci-
ayla ilgili 6'sı tutuklu toplam 51 sa-
nığın yargılanmasına Akhisar Ağır 
Ceza Mahkemesinde 98 gün son-
ra tekrar başladı. HSK yaz karar-
namesi ile tayini çıkan Akhisar A-
ğır Ceza Mahkemesi Başkanı ve 

Soma Davasını yöneten Aytaç Bal-
lı’nın yerine Kahramanmaraş'ta 
Afşin-Elbistan B Termik Santra-
li için kömür üretimi yapılan alan-
da meydana gelen göçükte 11 işçi-
nin hayatını kaybettiği davayı yö-
neten Salih Pehlivanoğlu başkanlı-
ğında başladı. Sayfa 3’te

Mezunlarını verdi
Garanti Bankası ve Boğaziçi Ü-

niversitesi Yaşamboyu Eğitim 
Merkezi’nin (BÜYEM) Manisa’da, 
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası iş-
birliğiyle düzenlediği Kadın Giri-
şimci Yönetici Okulu’nun mezun-
ları, sertifikalarını aldı.  Sayfa 6’da

‘Kadın Girişimci Yönetici Okulu’



Ali Rıza Çevik Ortaokulu idaresi, o-
kuldaki görev süreleri emeklilik ve ata-
ma nedeniyle son bulan idareci ve öğ-
retmenler için bir veda gecesi düzen-
ledi. Polis Evi'nde düzenlenen veda ye-
meğine Okul Müdürü Fevzi Yıldız, Mü-
dür Yardımcıları Mehmet Doğan, Cem 
Yıldırımgil, Neşe Özay, Okul Aile Birliği 
Başkanı Zerrin Ağar, Mütevelli İlkoku-
lu'na müdür olarak ataması yapılan Ali 
Emül ve öğretmenler katıldı. Okul Mü-
dürü Fevzi Yıldız yaptığı konuşmada, e-
mekli olan öğretmenlere eğitim cami-
asına verdikleri emeklerden dolayı te-

şekkür ederken,  başka okullarda gö-
revlerine devam edecek idareci ve öğ-
retmenlere başarılar diledi. Düzenlenen 
veda yemeğinde okuldan ayrılan idare-
ci ve öğretmenlere plaket takdim edildi. 
-Aydın BESEN-

Ali Rıza Çevik Ortaokulu idaresi, okuldaki görev süreleri emek-
lilik ve atama nedeniyle son bulan idareci ve öğretmenler için 
bir veda gecesi düzenledi. Düzenlenen veda yemeğinde okul-
dan ayrılan idareci ve öğretmenlere plaket takdim edildi.
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Bugün çalışma hayatınızda yoğun bir 
gündeminiz olabilir. Üstlerinizle daha 
fazla zaman geçireceğiniz görüşmeler 
içinde olabilirsiniz. Çalışma arkadaş-
larınızla ilgili koşullar sizi de etkileye-
bilir. Gün içinde sizi yıpratan durum-
lar meydana gelebilir. Sağlığınıza dik-
kat etmenizde fayda var. Kendi içinize 
dönebilirsiniz.

Bugün işlerinizde ticari konularla ilgi-
lenebilirsiniz. Hobilerinize zaman ayı-
rabilirsiniz. Gereksiz harcamalardan 
kaçınmalısınız. Çocuklarınızla ilgi-
li konularda doğru kararlar alabilirsi-
niz. İlişkilerinizde sorgulayıcı bir tavır 
sergileyebilirsiniz. Günün ikinci yarı-
sında iş hayatınız daha fazla ön plana 
çıkabilir.

Bugün ailenizdeki yaşlı kişilerden yar-
dım alabilirsiniz. Ev hayatınızdaki ko-
nular önem kazanabilir. Değişim için-
de olacağınız koşullar oluşabilir. Em-
lak konularında otorite olan kişilerden 
destek alabilirsiniz. Sorumlu olduğunuz 
konularda sıkışıklıklar meydana gele-
bilir. İlerlemeyen işleriniz için sabırlı ol-
malısınız.

Bugün hareketli bir gündeminiz olabi-
lir. Kendinizi ön plana çıkarmakta zor-
lanabilirsiniz. Bilemediğiniz durumlar-
dan dolayı değişimler meydana gele-
bilir. Yakın çevrenizdeki koşullar de-
ğişkenlik gösterebilir. Kendinizi doğru 
ifade etmeniz önem kazanabilir. Ticari 
konularda sizden daha bilgili kişilerden 
yardım alabilirsiniz.

Bugün bütçenizle ilgili gelişmeler olabi-
lir. Maddi kaynaklarınızı gözden geçir-
mek isteyebilirsiniz. İş hayatınızda ki-
şisel yeteneklerinizi ön plana çıkara-
cağınız işlere yönelebilirsiniz. Gün için-
de ticari sözleşmeler gündeme gelebi-
lir. Planlardaki değişikliklerin keyfinizi 
kaçırmasına izin vermeyin. Kardeşleri-
nize zaman ayırabilirsiniz.

Bugün kişisel açıdan önem verdiğiniz 
konularda konuşmalar yapabilirsiniz. 
Otorite figürleriyle hassas durumlar 
oluşabilir. Sorumlu olduğunuz konular-
da daha yoğun tecrübeler yaşayabilir-
siniz. Bugün imajınızı korumak isteye-
bilirsiniz. Teknik konularla ilgilenebi-
lirsiniz. Olaylara sabırlı yaklaşmanızda 
fayda var.

Bugün elinizde olmayan konulardan 
dolayı sıkışmalar meydana gelebilir. 
Bazı konularda fedakarlık yapmak du-
rumunda kalabilirsiniz. Sorumlu oldu-
ğunuz işler engellenebilir. İçsel süreç-
ler yaşayabilirsiniz. Gün içinde sözleş-
melerde aksaklıklar olabilir dikkatli ol-
manızda fayda var. Gelecek planlarınızı 
tekrar gözden geçirmeniz gerekebilir.

Gelecek beklentilerinizle ilgili konula-
ra yoğunlaşabilirsiniz. Sosyal konular-
la ilgilenebilirsiniz. İşlerinizde sıkışma-
lar meydana gelebilir. İstediklerinizi yap-
makta zorlanacağınız bir süreç yaşaya-
bilirsiniz. Kişisel anlamda dönüşüm ya-
şayabilirsiniz. Teknik konularda destek 
alabilirsiniz. Aynı meslek grubundan ki-
şilerle organizasyon yapabilirsiniz.

Bugün sorumlu olduğunuz konuları ta-
mamlamak için uğraşabilirsiniz. Koy-
duğunuz hedeflerle ilgili üstlerinizle 
görüşme sağlayabilirsiniz. Sıkışan iş-
lerde program değişikliği yapabilirsiniz. 
Yeni sorumluluklar yüklenebilirsiniz. 
İşlerinizde bürokratik engellere takıla-
bilir. Duygusal olarak zorlanacağınız bir 
gün olabilir.

Bugün ilgilendiğiniz konular üzerine 
daha fazla yoğunlaşabilirsiniz. Yeni ve 
farklı şeyler öğrenmek isteyebilirsiniz. 
Yaşadığınız olaylarda algılamakta zor-
lanabilirsiniz. Yabancılarla ilgili konular 
gündeminizi meşgul edebilir. Yolculuk 
planlarınızda değişiklikler söz konusu 
olabilir. İşlerinizde aksamalar ve bekle-
meler olabilir.

Bugün finansal konularda stresler ya-
şayabilirsiniz. Kendi gücünüzü sizden 
daha yetki sahibi kişilere teslim edebi-
lirsiniz. İşlerinizdeki sıkışıklık keyfinizi 
kaçırabilir. Duygusal yönden bağlayıcı 
koşullar oluşabilir. Yatırımlar gündeme 
gelebilir. Sorumlu olduğunuz konular-
da ortaklarınızla birlikte karar alıp riski 
azaltmaya çalışabilirsiniz.

Bugün eşinizle ilgili konularda daha 
hassas davranabilirsiniz. Ortaklı konu-
lar gündeminizi meşgul edebilir. Kendi-
nizi ifade etmek önemli olabilir. Teknik 
konulara eğitsel çözümler getirebilirsi-
niz. Sorumlu olduğunuz konularda yar-
dım alabilirsiniz. İkili ilişkilerinizde dö-
nüşümler yaşanabilir. Olaylara tepkile-
rinizde daha sakin olmalısınız.

KOÇ
21 Mart

20 Nisan

İKİZLER
21 Mayıs

20 Haziran

ASLAN
23 Temmuz

23 Ağustos

TERAZİ
24 Eylül

23 Ekim

YAY
23 Kasım

21 Aralık

KOVA
21 Ocak

18 Şubat

BOĞA
21 Nisan

20 Mayıs

YENGEÇ
21 Haziran

22 Temmuz

BAŞAK
24 Ağustos

23 Eylül

AKREP
24 Ekim

22 Kasım

OĞLAK
22 Aralık

20 Ocak

BALIK
19 Şubat

20 Mart

ASTROLOJİASTROLOJİASTROLOJİASTROLOJİASTROLOJİASTROLOJİ

Ali Rıza'dan vefa gecesi 

Yunusemre

TSM Korosu büyülediTSM Korosu büyüledi
Bu yıl 3.sü düzenlenen Uluslararası Yunus Emre Günleri etkinlikleri kapsamın-
da sahne alan Yunusemre Belediyesi Türk Sanat Müziği Korosu, ünlü düşünü-
rün şiirlerinden derlenen eserlerle izleyenlere unutulmaz bir gece yaşattı.

unusemre Belediyesi'nin Ünlü Türk Dü-
şünürü Yunus Emre'nin öğretilerini, 
yaşam felsefesini, Allah aşkını gelecek 
nesillere aktarmak amacıyla bu yıl 3.sü-
nü düzenlediği Uluslararası Yunus Em-
re Günleri, anlamlı etkinliklere ev sahip-
liği yapıyor. Etkinlikler kapsamında Kül-
tür Sitesi Lale Salonu'nda sahne alan Yu-
nusemre Belediyesi Türk Sanat Müziği 
Korosu, seslendirdiği eserlerle kulakların 
pasını sildi. Geceye Yunusemre Beledi-
ye Başkanı Mehmet Çerçi ve eşi Melek 
Çerçi, AK Parti Yunusemre İlçe Başkanı 
Zafer İkinci, Şehzadeler Belediye Baş-
kan Yardımcısı İsmail Önal, Yunusem-
re Belediye Başkan Yardımcıları, Meclis 
Üyeleri, Birim Müdürleri, Sivil Toplum 
Kuruluşu Temsilcileri ve çok sayıda va-
tandaş katıldı. Koro şefliğini Ünlü Bes-
tekar Selim Öztaş'ın yaptığı gecede a-

ğırlıklı olarak Yunus Emre'nin şiirlerin-
den bestelenen eserlerden oluşan re-
pertuar büyük beğeni topladı. 

TEŞEKKÜR ETTİ
Gecede katılımcılara seslenen Yunu-

semre Belediye Başkanı Mehmet Çerçi, 
değerlerimizin gelecek nesillerine ak-
tarılmasının büyük önem taşıdığını be-
lirterek, “Asimile olmamak için değer-
lerimizi gençlerimize sevdirmemiz ge-
rekiyor. Onun için geleceğimizin bü-
yüklerine geleneklerimizi, kültürümü-
zü aktarmalı, değerlerimizi zirveye çı-
karmalıyız. Bunu yapacak ustalarımı-
za ihtiyacımız var. Bu güzel ve anlam-
lı gecede emeği geçen herkese teşek-
kür ediyorum” diye konuştu. Gecenin 
sonunda Başkan Çerçi, Koro Şefi Selim 
Öztaş'a çiçek takdim etti.  Eren EKİNCİ
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NÖBETÇİ ECZANELER

0236 231 25 28
Sakarya Mahallesi Cumhuriyet Caddesi No:82/A

KAPTAN ECZANESİ

0 236 238 63 61
İzmir Cad. İbrahim Çelebi Mah. No:78/A

ŞİFA ECZANESİ

0 236 233 44 77
Uncubozköy Mah. 5527 Sokak No:17/A

UNCUBOZKÖY ECZANESİ

TAKVİM
MANİSA NAMAZ VAKİTLERİ

SABAH 05:53 İKİNDİ 16:06

ÖĞLE 13:03

GÜNEŞ 07:15
YATSI 19:53

AKŞAM 18:37

Anız yangını saman yüklü
kamyoneti küle çevirdi

Manisa polisi
Uyuşturucuya
göz açtırmadı

Edinilen bilgiye göre, Kırkağaç is-
tikametinden Gelenbe Mahallesi 
yönüne gitmekte olan 10 LJ 455 pla-
kalı saman yüklü kamyonet, yol ke-
narında yanan anızdan sıçrayan a-
levle bir anda tutuştu. Alev alev ya-
nan kamyonet Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Kırkağaç İtfaiye Amirli-

ği ekiplerinin tüm müdahalelerine 
rağmen kül oldu. Şoför S.H.'nin son 
anda kurtulduğu yangında, kamyo-
net tamamen yandı.

İlçe Jandarma Komutanlığı ekip-
leri olayla ilgili tutanak tutarken, 
yanan araç vatandaşlara korku dolu 
anlar yaşattı. İHA

anisa İl Emniyet Müdürlüğü 
Narkotik Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekipleri uyuşturucu 

satıcılarına göz açtırmıyor. Edinilen 
bilgiye göre, Manisa’nın Turgutlu ilçesinde 
uyuşturucu madde ticareti yapan sokak 
satıcılarının yakalanmasına yönelik 
uzun süreli soruşturma kapsamında 
düzenlenen operasyonda 27,7 kilogram 

esrar ve 14,8 gram sentetik kannabinoid 
ele geçirilirken, 7 kişi ise tutuklandı. Öte 
yandan, soruşturmayı genişleten ekipler 
bugün Manisa’da 17, İzmir’de 1, Mardin’de 
ise 5 olmak üzere 23 adrese ise eş zamanlı 
operasyon düzenlendi. 20 şüphelinin 
yakalanmasına yönelik operasyona 
Polis Özel Harekat, Çevik Kuvvet ve diğer 
birimlerden oluşan 200 kişilik personel 

katıldı. Bu sabah gerçekleştirilen operas-
yonlarda 1 kilo 124 gram kubar esrar, 674 
gram toz esrar, 72 kök kenevir bitkisi, 8 
adet tabanca, 3 adet pompalı tüfek, 288 
adet fişek, 7 adet tarihi eser takı, 5 adet 
sahte para ele geçirilirken, 14 şüpheli ise 
gözaltına alındı. Gözaltına alınan şüpheli-
ler sağlık kontrollerinin ardından işlemleri 
yapılmak üzere emniyete götürüldü. İHA

2 DEAŞ'lı gözaltına alındı 

Edinilen bilgiye göre, Manisa Em-
niyet Müdürlüğü Terörle Mücadele e-
kipleri tarafından DEAŞ terör örgü-
tünün faaliyetlerinin deşifre edilerek 
engellenmesine yönelik gerçekleşti-
rilen operasyonlar devam ediyor. DE-
AŞ terör örgütü içinde faaliyet yürüt-

tükleri tespit edilen Suriye uyruklu 
Luey Mahmud A. ve Süleyman A. i-
simli şüpheliler bu sabah saat 06.30 
sıralarında düzenlenen operasyon 
neticesinde yakalanarak gözaltına a-
lındı. Zanlıların emniyetteki işlemle-
rinin devam ettiği öğrenildi. İHA

Manisa Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele ekipleri 
tarafından DEAŞ terör örgütüne yönelik bu sabah ya-
pılan operasyonda örgüt içinde faaliyette bulunduk-
ları tespit edilen Suriye uyruklu 2 kişi gözaltına alındı. 

Soma davası sanığı Can Gürkan: “3 buçuk
senedir sahte delillerle ceza yatıyoruz” 

Manisa'nın Soma ilçesinde 301 
madencinin yaşamını yitirdiği fa-
ciayla ilgili 6'sı tutuklu toplam 51 
sanığın yargılanmasına Akhisar 
Ağır Ceza Mahkemesinde 98 gün 
sonra tekrar başladı. HSK yaz ka-
rarnamesi ile tayini çıkan Akhi-
sar Ağır Ceza Mahkemesi Başka-
nı ve Soma Davasını yöneten Ay-
taç Ballı’nın yerine Kahraman-
maraş'ta Afşin-Elbistan B Termik 

Santrali için kömür üretimi ya-
pılan alanda meydana gelen gö-
çükte 11 işçinin hayatını kaybet-
tiği davayı yöneten Salih Pehliva-
noğlu başkanlığında başladı. Sa-
bah saat 09.30’da başlayan So-
ma Davasının 19’uncu duruşma-
sı öncesi şehit madenci aileleri ile 
bazı sivil toplum örgü temsilcile-
rinin katılımı ile tren istasyonu ö-
nünden, Şehit Murat Öztürk Cad-

desi 167 Sokak üzerinden Akhi-
sar Ağır Ceza Mahkemesi önüne 
kadar yürüyüş yaptı. Kalabalık, 
yol boyunca ellerinde şehit ma-
dencilerin isimlerinin yazılı oldu-
ğu, ‘Unutmadık, Unutturmayaca-
ğız’ yazılı pankart taşıyıp, sık sık 
“301’in hesabı sorulacak”, “Ana-
ların gözyaşı katilleri boğacak”, 
“Kaza değil cinayet, kader değil 
katliam” sloganları attı. Ardından 
bir basın açıklaması yapıldı. 

 “ASILSIZ KAMPANYALAR
YÜRÜTÜLDÜ”

Davada tutuklu olarak yargıla-
nan sanıklardan ilk söz alan So-
ma Kömür İşletmeleri AŞ Yöne-
tim Kurulu Başkanı Can Gürkan, 
hazırlanan bilirkişi raporların bi-
limsel deneylere dayanmadığını 
iddia ederek, rapora ilişkin eleş-
tirilerini sıraladı. Gürkan, “Zor bir 
yargılama sürecindeyiz. Biz bu 
davanın başından beri sadece bir 

şey istedik. Orada tam olarak ne 
olduğunu öğrenmek istedik. Ola-
yın ilk 4 günü yaralıların kurta-
rılması ve yangının söndürülme-
siyle geçti. 4. gün savcılık tutuk-
lama süreci başlattı. Ocak ile ilgi-
li bütün ekip gözaltına alındı. Olay 
sonrası teftişe ilk gidenler ma-
dende inceleme yapmasına rağ-
men savcılığın görevlendirdiği 4 
bilirkişi heyeti, olayın tam olarak 
yaşandığı yere girmeyerek ra-
por hazırladı. Daha sonra basın-
da ve kamuoyunda o kadar asıl-
sız ve o kadar yalan kampanya-
lar yürütüldü ki süreci etkiledi. 
Biz de ona göre savunmamızı ha-
zırladık. Geçmiş mahkeme baş-
kanı hiçbir talebimizi kabul et-
medi. Sürekli madende sondaj 
yapılmasını istedik. İlk olarak bu 
talebimiz kabul edilmedi ancak 
ısrarlı talebimiz sonrası 111 nok-
tada sondaj yapıldı. Tek bir yer-
de yanmış kömüre rastlanma-

dı. Tek bir delil bulunamadı. Biz 30 
yıllık madenciyiz. Bu zamana ka-
dar sadece bir tek büyük yangı-
nımız oldu. Onda da 2 işçi karde-
şimizi kaybettik. Her zaman can 
güvenliğine öncelik verdik. Yatı-
rımlarımızı hep buna göre yap-
tık” dedi. Bugüne kadar hazırla-
nan bilirkişi raporlarının hiçbiri-
nin bilimsel bir dayanağı olmadı-
ğını iddia eden Gürkan, “Ben ceza 
yatmaya razıyım ancak bu şekil-
de 20 tane de bilirkişi raporu al-
sak, bilimsel deneylerle facianın 
oluş sebebi ortaya çıkarılmazsa 
bir yere varamayız. Olayın başın-
dan beri hep bir ön yargı oluştu-
ruldu. En yakın zamanda İngilte-
re’de bir yangında 79 kişi hayatı-
nı kaybetti. Hala bir tane tutukla-
ma yok. Soruşturma devam edi-
yor. Fakat bizde ön yargılarla ka-
rarlar veriliyor” diye konuştu.

Bilirkişi raporlarında yer alan 
suçlamaların aksini ispatladık-

larını aktararak sözlerine devam 
eden Gürkan, “Ağır Ceza Mahke-
mesinde madende kömür yangı-
nı olmadığı ispatlanıyor ama hu-
kuk mahkemeleri davayı kömür 
yangını olarak sonuçlandırıldı. 
Aklım bunu almıyor. 3 buçuk se-
nedir sahte delillerle ceza yatı-
yoruz. Suçun ve cezanın bir şab-
lona oturtulması gerek. Hukuk-
çular dosyaya ve delillere bakar. 
Ben üç buçuk yıldır tutukluyum. 
Tutuklu olmamın sebebi de olası 
kast. Kömür yangını sebebiyle bu 
deniyor. Kömür yangınının olma-
dığının ispatlanmasına rağmen. 
Biz hep konunun aydınlatılma-
sı için bilimsel deney yapılması-
nı istedik. Gerekirse tanıkları bir 
daha dinleyelim. Lütfen bu dos-
yayı kurguyla sonlandırmayın” i-
fadelerini kullandı. Ayrıca bir ma-
denci yakını, sanık avukatlarıyla 
girdiği tartışma sonrası baygınlık 
geçirdi. -İHA-

Akhisar Ağır Ceza Mahkemesinde devam eden Soma davasında söz alan Soma Kömür İşletmeleri AŞ Yö-
netim Kurulu Başkanı Can Gürkan, bugüne kadar hazırlanan bilirkişi raporlarının hiçbirinin bilimsel bir 
dayanağı olmadığını iddia ederek, “O kadar asılsız, o kadar yalan kampanyalar yürütüldü ki süreci etkile-
di. 3 buçuk senedir sahte delillerle ceza yatıyoruz. Ben ceza yatmaya razıyım ancak bu şekilde 20 tane de 
bilirkişi raporu alsak, bilimsel deneylerle facianın oluş sebebi ortaya çıkarılmazsa bir yere varamayız” dedi. 

18.10.2017
Çarşamba
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Genel Yayın Yönetmeni

Aydın BESEN
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Şenol ÖZEKER

Yayın Türü: Yerel - Süreli

Bu gazete basın yayın ilke ve ahlak kurallarına
uymaya söz vermiştir. Yayımlanan yazılardan kaynak

göstererek de olsa alıntı yapılamaz. Yazıların hukuki
sorumluluğu yazarlarına aittir.

19.10.2017
Perşembe
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14açık

17.10.2017
Salı
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13açık

Manisa'nın Kırkağaç ilçesinde, yol kenarındaki anız yangının-
dan sıçrayan kıvılcım saman yüklü bir kamyoneti küle çevirdi.

Manisa'da yürütülen geniş çaplı operasyon kapsa-
mında Turgutlu ilçesinde 27,7 kilogram esrar ve 14,8 
gram sentetik kannabinoid ele geçirilirken, olayla ilgili 
7 kişi tutuklandı. Aynı soruşturma kapsamında Mani-
sa merkezli 3 ilde belirlenen adreslere operasyon dü-
zenleyen ekipler tarafından 14 kişi de gözaltına alındı.
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MASKİ Dünya’ya örnek oldu

Manisa Büyükşehir Belediye-
si Manisa Su ve Kanalizasyon İ-
daresi (MASKİ) Genel Müdürlü-
ğü, teknolojik gelişmeleri yakın-
dan takip ederek uygulayan öncü 
idarelerden biri konumunda bu-
lunuyor. Bu kapsamda, içme su-
yu arıtma tesislerinde 2 buçuk 
yıldır sıvı klor ilavesi yerine sof-
ra tuzundan elde edilen hipok-
lorit ve ozon kullanılıyor. Başa-
rılı bir şekilde uygulanan siste-
mi Endonezya’nın Cakarta şeh-
rindeki yerel idarede görev yapan 
mühendisler ile özel bir firmadan 
gelen temsilciler inceledi. İçme 
Suyu Daire Başkanı Erdal Nohut-
çu’nun ağırladığı heyet, sistem 
ile ilgili detaylı bilgi aldı. Ziyaret-
te; İçme Suyu Dairesi şube mü-
dürlerinden Mahmut Kırkağaç-
lı ile Elektrik Makine ve Malzeme 
İkmal Dairesi şube müdürlerin-

den Gürhan Koçi de yer aldı. He-
yet, kendi ülkelerinde tuzun bol 
miktarda bulunduğunu, kloru ise 
yurt dışından ithal ettiklerini be-
lirterek, MASKİ tarafından başa-
rılı bir şekilde kullanılan sistemi 
kendi şehirlerinde de uygulaya-
caklarını ifade ettiler. 

“MANİSAMIZ VE TÜRKİYEMİZ
İÇİN GURUR KAYNAĞIDIR”

İçme Suyu Daire Başkanı Er-
dal Nohutçu, Akpınar İçme Su-
yu Arıtma Tesisi’nde modern bir 
klorlama sistemi uyguladıkları-
nı vurgulayarak, “Tesisimizde, 2 
buçuk yıl önce sofra tuzundan 
klor üretilen bir jeneratör sistemi 
kurduk. Çünkü, yaptığımız araş-
tırmalar, bu sistemin halk sağlı-
ğına daha faydalı olduğunu gös-
terdi. Endonezya’dan gelen heye-
te bilgilendirmede bulunmak için 

tesisimizde misafir ettik. Ken-
di ülkelerinde bu sistemi kurmak 
istediklerini belirten heyete sis-
temin çalışma prensibi ile ilgi-
li bilgilendirmede bulunduk. Uy-
guladığımız sistem, Manisamız 
ve Türkiyemiz için gurur kayna-
ğıdır” dedi.

SİSTEMİN FAYDALARI
NELERDİR?

Günümüzde kimyasal mad-
delerin taşınma sürecinde yaşa-
nabilecek tehlikeleri bertaraf et-
mek ve taşıma maliyetlerini or-
tadan kaldırmak için yerinde klor 
üretimi tercih edilmektedir. Dün-
yada yaygınlaşmaya başlayan 
sistem; güvenli, ekonomik, dezen-
feksiyon kalitesi yüksek ve çevre-
ci yapısıyla vatandaş sağlığını teh-
dit eden unsurları ortadan kaldır-
maktadır. Songül KILIÇASLAN

MASKİ Genel Müdürlüğü, daha sağlıklı içme suyu için arıtma te-
sislerinde sıvı klor gibi kimyasal madde kullanmak yerine sof-
ra tuzundan klor üreterek, hem vatandaş sağlığını koruyor hem 
de musluklardan şişe suyu kalitesinde su akmasını sağlıyor. Bu 
kapsamda, Akpınar İçme Suyu Arıtma Tesisi’ni Endonezya’dan 
gelen yerel temsilciler ziyaret ederek, sistem hakkında bilgi aldı. 

İl genelinde vatandaşların ih-
tiyaçları doğrultusunda projeler 
üreten Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi, Köprübaşı’nın çehresi-
ni değiştirecek proje olan ‘Mey-
dan ve Cephe Sağlıklaştırma 
Projesi’nde çalışmalarını sür-
dürüyor. MASKİ Genel Müdür-
lüğü’nün daha önce alt yapı ça-
lışmalarını tamamladığı alanda 
şimdi de Meydan ve Cephe Sağ-

lıklaştırma Projesine start veril-
di. Çalışmalar hakkında bilgi ve-
ren Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanı Cengiz Ergün, “Büyük-
şehir Belediyesi olarak daha ya-
şanılabilir bir şehir oluşturmak 
adına yoğun çaba sarf ediyoruz. 
Bu kapsamda Manisa’nın en üc-
ra noktalarına hizmetlerimizi u-
laştırmaya çalışıyoruz. Geçtiği-
miz dönem Manisa merkezin-

de ürettiğimiz projelerimizi il ge-
neline yayarak vatandaşlarımı-
zın keyifle vakit geçirebilecekle-
ri sosyal alanlar oluşturuyoruz” 
dedi. 

Köprübaşı’nda daha önce A-
vukat Özcan Akçiçek Parkı’nı 
yenileyerek ilçenin sosyal a-
lan ihtiyacı noktasında önemli 
bir eksikliğinin giderildiğini belir-
ten Başkan Ergün, “Şimdi de ilçe-
mizde yaşayan vatandaşlarımıza 
eğlenme ve dinlenme ortamı ya-
ratmak adına meydan projemize 
başladık. Bu projeyle birlikte ay-
nı zamanda meydana cephe ve-
ren binalar için cephe sağlıklaş-
tırma projemizi hazırladık. İlçenin 
estetik görüntüsüne katkıda bu-
lunacak olan bu projeyle birlikte 
Köprübaşı ilçemizin gizli güzelliği 
ortaya çıkarılacak” diye konuştu. 
Büyükşehir Basın Merkezi

Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin 
Köprübaşı’nda başlattığı Meydan ve 
Cephe Sağlıklaştırma Projesi’nde ça-
lışmalar tüm hızıyla devam ediyor. Ha-
zırlanan projede meydanla ilçenin sos-
yal alan ihtiyacı karşılanırken, meyda-
na cephe veren binalarda gerçekleşti-
rilecek cephe sağlıklaştırma çalışması, 
ilçenin çehresini değiştirecek.

Oda başkanından "Asker
üzümü" proje önerisi

Saruhanlı Ziraat Odası Başka-
nı Aydoğan Okur, Türkiye gene-
linde uygulanan "Okul Üzümü A-
kıl Üzümü" projesinin bir ben-
zerinin Türk Silahlı Kuvvetleri-
ne de uyarlanması için devlet bü-
yüklerine çağrıda bulundu. Ku-
ru üzümün özellikle kış ayların-
da çok faydalı olduğunu söyle-
yen Başkan Okur, "Bundan 5 yıl 
önce geçmiş kaymakamlarımız-
dan Kadir Serdar Otçu ile okul-
larda üzüm dağıtma kampanyası 
adı altında bir kampanya başlat-
mıştık. O zamanın milletvekille-
rinden Muzaffer Yurttaş sayesin-

de bütün Türkiye geneline yayıl-
dı. Devletimizin çıkardığı bir ka-
nun ile "Okul Üzümü Akıl Üzü-
mü" projesine dönüştü. Bu kam-
panya tuttu. Şimdi bu üzüm çok 
kıymetli, çok değerli, çok fayda-
lı bir ürün. Biz bunu kış ayların-
da Güneydoğu Anadolu'da, Doğu 
Anadolu'da yarımşar kilogram, 
250'şer gramlık paketler halinde 
askerimiz tarafından tüketilme-
sini istiyoruz. Çünkü üzüm kış 
aylarında çok faydalı bir ürün. İn-
sanın kanını arttırıyor. Üşüme-
sini önlüyor. İçindeki maddelerin 
vücuda zararı yok. Çok faydalı bir 
ürün olduğu için devlet büyük-
lerimizden bu kampanyanın or-
duda da kullanılmasını istiyoruz" 
dedi.

"EĞER İSTENİRSE ÇALIŞMA
YAPABİLİRİZ"

Üzümün Türk Silahlı Kuvvet-
lerinde de tüketilmesini istedik-
lerini ve istendiğinde Saruhan-
lı'dan üzüm temin edebilecek-

lerini belirten Okur, "Askerimi-
zin üzüm yediği zaman zinde ol-
duğunu, dinç olduğunu görecek-
ler. Devlet büyüklerimize diyo-
rum ki askerlerin sırt çantaların-
da üzüm bulundurmalarını isti-
yorum. Bunu mecliste dile getir-
melerini, kanun çıkarıp ordumuz 
tarafından tüketilmesini bölge 
milletvekillerimize söyledik. Eğer 
istenirse bununla ilgili çalışma 
da yapabiliriz. Daha gerekirse ilk 
başlangıç olarak elimizden geldi-
ği kadar biz buradan üzüm temin 
edebiliriz. Bu denensin. Ben iyi o-
lacağı kanısındayım. Hemen he-
men 310 bin ton üretimimiz var. 
Biz bunun 250 bin tonunu ihraç 
ediyoruz. Bunun neden kendi ül-
kemizde tüketmeyelim? Dış ül-
kelerdeki insanlar bunun değeri-
ni bilerek yiyorlar. Devlet büyük-
lerimiz inşallah bizim sesimizi 
duyar bu sayede bu üzümün iç 
piyasada tüketilmesi için de ge-
rekli çalışmaları başlatırlar" diye 
konuştu. İHA

Saruhanlı Ziraat Odası Başkanı Aydoğan Okur, "Bu üzüm çok kıymet-
li, çok değerli, çok faydalı bir ürün. Biz bunu kış aylarında Güneydoğu 
Anadolu'da, Doğu Anadolu'da yarımşar kilogram, 250'şer gramlık pa-
ketler halinde askerimiz tarafından tüketilmesini istiyoruz" dedi. 

Kula’da 10 okula 'Beyaz Bayrak'

Kula Hacı Ömer Özbayıcı Mes-
leki ve Teknik Anadolu Lisesi 
Öğrenci Yurdu Toplantı Salonu’n-
da düzenlenen törende konu-
şan İlçe Milli Eğitim Müdürü A-
dem Sümen, hedeflerinin beyaz 
bayrak alan okul sayısının ilk e-
tapta 20 daha artırarak 30 sayı-
sına ulaşması olduğunu belirt-
ti. İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü o-
larak geçen yıldan bu yana çe-

şitli projeler üretme çabası içeri-
sinde olduklarını ifade eden Sü-
men, bunlardan bir tanesinin de 
"Temiz ve Sağlıklı Okul" proje-
si olduğunu söyledi. Milli Eğitim 
Bakanlığı'nın Sağlık Bakanlığı ile 
birlikte uyguladığı projeye Ku-
la’dan müracaat eden okullardan 
10'unun beyaz bayrak almaya 
hak kazandığını kaydeden Sü-
men, “Bugün bayraklarıyla bir-

likte sertifikalarını da okulları-
mıza teslim ettik" dedi.

Kula’da bugün beyaz bayrak 
sahibi 10 olan okul sayısını önü-
müzdeki dönem 20 daha artıra-
rak bu sayıyı 30'a yükseltmek 
istediklerini de vurgulayan Sü-
men, "Bunu arzu ediyoruz, bu-
nunla ilgili çalışmalarımız da var, 
arkadaşlar da çalışıyorlar. Bura-
da bir komisyon çalışıyor. Okul-
lar yerinde inceleniyor, gerek-
li hijyen ve temizlik çalışmaları 
kontrol ediliyor. Öğrencilerimi-
zin her gün yaklaşık 7-8 saati 
okullarda geçiyor. Okulların bu 
açıdan hijyenik olması, öğren-
cilerimizin yaşam alanlarının 
güzel olması bizler için son de-
rece önemli. Bunun gayreti içe-
risindeyiz. İnşallah bu tip pro-
jelerimiz artarak devam ede-
cek. Gönlümüz bütün okulların 
böyle olmasını istiyor. Hem fiziki 
şartları iyileştirmek, hem de bu 
tür projeleri sonuçlandırarak in-
şallah okullarımızın zaman içe-
risinde beyaz bayrağa kavuşma-
larını sağlayacağız." diye konuş-
tu. İHA

Köprübaşı’yı yenileyecek
proje başladı

Manisa’nın Kula ilçesinde 'Temiz ve Sağlıklı O-
kul' projesi çerçevesinde beyaz bayrak almaya 
hak kazanan 10 okulun yöneticilerine bayrak 
ve sertifikaları gerçekleştirilen törenle verildi. 
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MASKİ, hizmet için
fabrika kuruyor
MASKİ Genel Müdürlüğü, il genelindeki faaliyetlerde kullanılan malzeme temi-
nini daha hızlı ve kaliteli hale getirmek amacıyla beton boru ve kilit parke taşı 
fabrikası kuruyor. MASKİ Genel Müdür Yardımcısı Burak Aslay, Salihli’nin Dura-
sıllı Mahallesi’ndeki üretim tesisinin inşa edildiği alanda incelemelerde bulundu.

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası (-
Manisa TSO) üyelerine yönelik Ekono-
mi Bakanlığı ve Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği’nin koordinatörlüğünde ih-
racat bilincinin arttırılması ve ihracata 
yönelik destek prog-
ramlarının tanıtıl-
ması amacıyla ‘Dış 
Ticaret Bilgilendirme 
Semineri’ düzenledi. 
Manisa TSO Bülent 
Koşmaz Hizmet Bi-
nası’nda düzenlenen 
Seminerin açılışın-
da söz alan Manisa 
TSO Yönetim Kuru-
lu Başkanı Adnan Erbil, Manisa’nın 2016 
yılında gerçekleştirdiği 3.7 milyar do-
larlık ihracat ile Türkiye’ de en çok ihra-
cat yapan yedinci il konumunda oldu-
ğunu belirtti. 

2017 yılının ilk 9 ayında ise 2.7 milyar 
dolar ihracat gerçekleştirildiğini ifade 
eden Erbil, en çok ihracatı Almanya, İn-
giltere ve Fransa gibi ülkelere yaptıkla-

rını söyledi. Türkiye’nin toplam televiz-
yon ihracatının yüzde 88’i Manisa’dan 
yapılmakta olduğunu kaydeden Er-
bil, şöyle konuştu: “Dış ticaret hem ili-
miz hem de ülkemiz ekonomisi açısın-

dan ne ka-
dar önemli 
bir paya sa-
hip olduğu-
nu bizlere 
bir kez da-
ha göster-
mektedir. 
İşletmeleri-
mizin yurt-
dışına a-

çılmalarına destek olmak, uluslararası 
pazarlarda rekabet güçlerini artırmala-
rına katkıda bulunmak amacı ile semi-
ner düzenledik. Türk Eximbank ihra-
cat kredi sigorta ve garanti programları 
hakkında siz değerli üyelerimizin bilgi 
sahibi olmasının önemli olduğunu dü-
şünüyoruz. Umarım bugün gerçekleş-
tireceğimiz dış ticaret bilgilendirme se-

minerimiz, başka ülkelerdeki potansi-
yel alıcılara ulaşmanızda vesile olur.”

Konuşmanın ardından Ekonomi Ba-
kanlığı, İhracat Genel Müdürlüğü Dış Ti-
caret Uzmanı İsmail Bozdemir,  ihracat-
ta sağlanan destek programlarına iliş-
kin sunum gerçekleştirdi. İkinci bölüm-
de ise; Türkiye İhracat ve Kredi Banka-
sı A.Ş., Müdür Yardımcısı Fatma Gök-
çen Ertuğrul ve Türkiye İhracat ve Kre-
di Bankası A.Ş. Uzmanı Semra Öner Türk 
Eximbank İhracat Kredi Sigorta ve Ga-
ranti Programları hakkında katılımcılara 
bilgi verdi. Seminerin son bölümünde ise 
katılımcıların soruları konuşmacılar ta-
rafından cevaplandırıldı. Seminere Mani-
sa TSO Yönetim Kurulu Başkanı Adnan 
Erbil, Manisa Celal Bayar Üniversite-
si Yabancı Diller Yüksekokul Müdürü ve 
TOBB Manisa İl Oda ve Borsalar Akade-
mik Danışmanı Doç.Dr. Mahmut Karğın 
katıldı. Ersan ERDOĞAN

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ad-
nan Erbil, üyelerine yönelik bilgilendirme seminerlerinde yap-
tığı konuşmada 2017 yılının ilk 9 ayında 2.7 milyar dolar ihra-
cat gerçekleştirdiklerini belirterek,  Türkiye’nin toplam tele-
vizyon ihracatının yüzde 88’inin Manisa’dan yapıldığını söyledi. 

MAGİAD coğraf i
tescil için alanda

Manisa’nın 'Coğrafi Tescil' alan ürün-
lerinin üreticilerini ziyaret eden MAGİ-
AD yönetiminin üçüncü durağı çilek ü-
reticisi oldu. Köprübaşı ilçesinin tes-
cilli ürünü olan çilek üretimi hakkında 
çiftçilerden bilgi alan MAGİAD yönetim 
kurulu üyeleri, çilek üreticilerini kurul-
ması planlanan araştırma ve geliştirme 
enstitüsü hakkında bilgilendirdi.

Bu kapsamda çilek üreticilerinin so-
runlarını dinleyen MAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Ömer Geriter,“Köprü-
başı çileği ülkemizde ender yetişen ü-
rünlerdendir. Bu ürünümüz coğrafi tes-
cil alarak bir bakıma koruma altına a-
lınmıştır. Fakat büyük bir özveri ile ü-
retimi yapılan çileğimiz maalesef yeteri 
miktarda üretilmemektedir. Bunun se-
bepleri araştırıldığında karşımıza çilek 
fidesi üretiminin eksikliği sorunu çık-
mıştır. Bu sorun Köprübaşı ilçemizde 
yerli üretimi devam ettirecek anaç çi-
lek fidesi olmamasından kaynaklan-
maktadır. Yaptığımız araştırma netice-
sinde üreticimizin yerli ırkımıza ait a-
naç çilek fidelerini kendilerinin ürete-

mediğini ve Adana ilinden getirtmek 
zorunda kaldığını gözlemledik. Anaç 
Fidelerin gerek nakliye sırasında ge-
rekse ilçemizde soğuk hava depoların-
da muhafaza edilmesi Esnasında de-
formasyona ve çürümeye uğradığını 
tespit ettik. Çözüm noktasında Köprü-
başı ilçemize özgü olan bu çilek ırkı fi-
desinin yine Köprübaşı ilçemizde üre-
tilmesi gerektiğine kanaat getirdik. Bu 
kapsamda kurulacak olan enstitü sa-
yesinde anaç çilek fidelerinin yerinde 
üretimi konusunda eğitim ve organi-
zasyon eksikliği yaşayan çiftçimizi bi-
linçlendirerek Köprübaşı ilçemizde a-
naç fide üretimine biran evvel geçmeyi 
hedeflemekteyiz.” dedi.

Köprübaşı ilçesinde bulunan çilek ü-
reticileri ise MAGİAD’a yapmış olduk-
ları çalışmalar için teşekkür etti. İçeri-
ği hakkında bilgi aldıkları projenin u-
zun zamandır eksikliği hissedilen bir 
konuya çözüm olacağına inandıklarını, 
bu projeye önayak olan Manisalı genç iş 
adamlarına inançlarının tam olduğunu 
belirtti. Eren EKİNCİ

Manisa Genç İş Adamları Derneği (MAGİAD) Mani-
sa’nın tescilli ürün üreticilerini ziyaretleri kapsamında 
Köprübaşı ilçesindeki çilek üreticileriyle bir araya geldi. 

Pelitalan’a saniyede 8 litre su
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Manisa Su ve Kanalizasyon İda-
resi (MASKİ) Genel Müdürlüğü, 
il genelindeki vatandaşların yaz 
aylarında su sıkıntısı çekme-
mesi için yeni sondajlarla şim-
diden önlem alıyor. Bu kapsam-
da MASKİ, Yunusemre ilçesine 
bağlı Pelitalan Mahallesi’nde ar-
tan kullanıma bağlı olarak ya-
şanan su yetersizliği sorununu 
da ortadan kaldırıyor. Bu amaçla 
İçme Suyu Dairesi Başkanlığı’n-

ca mahallede başlatılan sondaj 
çalışması tamamlandı. 230 met-
re kuyu derinliğine sahip son-
dajdan temin edilen suyun veri-
mi ise saniyede 8 litre olarak öl-
çüldü. Elde edilen suyun insa-
ni tüketim kriterlerine uygunlu-
ğunun belirlenmesi için numune 
alım işlemleri yapılarak, labora-
tuvara teslimi gerçekleştirildi. 
Gelecek sonuçlar ışığında suyun 
bağlantısı yapılarak kullanıma 
açılacak.

“BUNDAN SONRA 40 YIL SU
SIKINTISI ÇEKMEYİZ”

Pelitalan Mahalle Muhtarı A-
rif Şenocak, “Mahallemizde ar-
tan nüfus ve kullanımdan dolayı 
mevcut sondajımız yetersiz ge-
liyordu. MASKİ’ye başvurumu-
zu yaptık. Geldiler, araştırdılar ve 
yeni bir kuyu açıldı. Güzel de su-
yumuz çıktı. Bundan sonra 40 yıl 
su sıkıntısı çekmeyiz. Büyükşe-
hir Belediyesi ve MASKİ’nin tüm 
çalışmalarından çok memnunuz. 

Yapılan hizmetlerin tamamı i-
çin Büyükşehir Belediye Başka-
nımız Cengiz Ergün’e ve MAS-
Kİ Genel Müdürümüz Yaşar Coş-
kun’a, şahsım ve mahallem adı-
na teşekkür ediyorum” diye ko-
nuştu. MASKİ Basın Merkezi

MASKİ Genel Müdürlüğü, Yunusemre’nin Pelitalan Mahallesi’nde başlattığı son-
daj çalışmalarını tamamlayarak, analiz için su numune alımını gerçekleştirdi.

MASKİ Genel Müdürlüğü, il genelindeki faaliyetlerde kullanılan malzeme temi-
nini daha hızlı ve kaliteli hale getirmek amacıyla beton boru ve kilit parke taşı 
fabrikası kuruyor. MASKİ Genel Müdür Yardımcısı Burak Aslay, Salihli’nin Dura-
sıllı Mahallesi’ndeki üretim tesisinin inşa edildiği alanda incelemelerde bulundu.

anisa Büyükşehir Belediyesi 
Manisa Su ve Kanalizasyon İ-
daresi (MASKİ) Genel Müdürlü-

ğü, Manisa geneline sunulan alt ve üst-
yapı hizmetlerinin kalitesini daha da 
yükseltmek amacıyla çalışmaları-
nı sürdürüyor. MASKİ, 17 ilçede yürü-
tülen faaliyetlerde kullandığı malze-
melerin daha hızlı ve ekonomik şekil-
de temin edilebilmesi amacıyla ken-

di bünyesinde, bir fabrika kuruyor. Bu 
kapsamda MASKİ Genel Müdür Yar-
dımcısı Burak Aslay, 13 buçuk milyon 
yatırım maliyetiyle Salihli ilçesinde 
kurulan MASKİ Altyapı ve Üstyapı Be-
ton Mamulleri Üretim Tesisi’nde ince-
lemelerde bulundu. Jet grout imalatla-
rının yüzde 50 oranında tamamlandı-
ğı tesisin, zemin iyileştirme çalışmaları 
devam ediyor.

MASKİ’DE YATIRIM PAYI BÜYÜDÜ
MASKİ Genel Müdür Yardımcısı Bu-

rak Aslay, “Manisamızın dört bir yanın-
da gerçekleştirdiğimiz çalışmalarımız-
da kullandığımız alt ve üstyapı malzeme-
lerinin kalitesini arttırarak, maliyetini dü-
şürmek amacıyla bir üretim tesisi inşa e-
diyoruz. Manisa Büyükşehir Belediyesi ve 
MASKİ Yönetim Kurulu Başkanımız Cen-
giz Ergün’ün talimatlarıyla bu tesisi kur-
maktaki amacımız, satın alma maliye-
tinden tasarruf sağlanmasının yanı sı-
ra, bu prosedürün de ortadan kaldırılma-
sıyla malzemenin ihtiyaç duyulan bölgeye 
doğrudan teminini sağlamak. Böylelik-
le hem çalışmalarımızın hızı daha da ar-
tacak, hem de kurum bütçesinde satın al-
maya ayrılan pay, diğer yatırımlarımız i-
çin kullanılabilecek. MASKİ Genel Müdür-
lüğü olarak, vatandaşlarımıza sunduğu-
muz hizmetin kalitesini daima en yük-
sek seviyelere ulaştırmak için var gü-
cümüzle çalışmaya devam edeceğiz” 
dedi. Büyükşehir Basın Merkezi

Türkiye’nin televizyon ihracatının
yüzde 88’i Manisa’dan
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aranti Bankası ve Boğaziçi 
Üniversitesi Yaşamboyu E-
ğitim Merkezi’nin (BÜYEM) 

Manisa’da, mezunlarını verdi. 
Manisa TSO’da gerçekleştirilen 
ve yaklaşık 1 ay süren eğitimler-
de, kadın girişimcilerin, işletme-
lerinin sürdürülebilirliği için ih-
tiyaç duyduğu bilgi birikimini ve 
vizyonu geliştirmek hedeflen-
di. Eğitimi tamamlayan 89 kadın 
girişimciye sertifikaları, düzen-
lenen törenle verildi. Kadın Giri-
şimci Yönetici Okulu projesiyle il-
gili bilgi veren Garanti Bankası 
KOBİ Bankacılığı Pazarlama Esra 
Kıvrak, “Garanti Bankası olarak, 

Türkiye’nin ekonomik hedefleri-
ne ulaşması ve toplumsal refahın 
artması için kadının iş gücüne ve 
ekonomiye katılımının destek-
lenmesi gerektiğine inanıyoruz. 
Bu farkındalıkla 2006 yılında gi-
rişimci kadınları farklı segment-
te değerlendiren ilk banka olduk. 
10 yılı geride bıraktığımız kadın 
girişimcilere yönelik çalışmala-
rımızı; finansman, cesaretlendir-
me, eğitim ve yeni pazarlara açıl-
ma olmak üzere 4 temel alanda 
yoğunlaştırıyoruz. Eğitim alanın-
da Boğaziçi Üniversitesi Yaşam-
boyu Eğitim Merkezi’yle 2012’de 
başlattığımız Kadın Girişimci Yö-

netici Okulu projesiyle, il il geze-
rek girişimci kadınlara sürdü-
rülebilir şirket yönetimi üzerine 
ücretsiz eğitim veriyoruz. Kadın 
girişimcilerin mesleki donanımı-
nı ve iş hayatındaki varlığını güç-
lendirmeyi, kalıcı ve sürdürülebi-
lir kılmayı en önemli önceliğimiz 
olarak görüyoruz” dedi. 

Kıvrak, “Garanti olarak, bura-
daki eğitimlerin etkisini ölçüm-
leyen çalışmalar yaptık ve çar-
pıcı sonuçlar elde ettik. Eğitim-
lere katılan girişimcilerin %76’sı 
işlerinde büyüme sağlarken 
%40’ı yeni iş bağlantıları kurdu, 
%84’ü ise diğer kadınları cesa-
retlendirdi. Dolayısıyla, bugüne 
kadar 2.000’den fazla kişiye u-
laştığımız projenin 19. durağı o-
lan Manisa eğitimlerinin kadın 
girişimciler açısından önem-
li faydalar sağlayacağına, öğ-
rendiklerinin hem iş hayatında 
hem de çevresinde fark yataca-
ğına inanıyoruz. Manisa’nın e-
konomisine ve istihdamına de-
ğer katacağına inandığımız ka-
dın girişimcilerin sertifikaları-
nı vermekten mutluluk duyuyo-
ruz.” dedi. Ersan ERDOĞAN

Garanti Bankası ve Boğaziçi Üniversitesi Yaşamboyu 
Eğitim Merkezi’nin (BÜYEM) Manisa’da, Manisa Tica-
ret ve Sanayi Odası işbirliğiyle düzenlediği Kadın Giri-
şimci Yönetici Okulu’nun mezunları, sertifikalarını aldı. 

Uluslararası öğrencilere
seminer düzenlendi

Manisa Celal Bayar Üniversi-
tesi Uluslararası İlişkiler Koordi-
natörlüğü tarafından, 2017-2018 
Eğitim-Öğretim Yılında Mani-
sa CBÜ’ye kayıt yaptıran ulusla-
rarası öğrenciler ve ülke temsil-
cisi öğrencilerin katılımıyla or-
yantasyon toplantısı düzenlen-
di. MCBÜ Şehit Prof. Dr. İlhan Va-
rank Yerleşkesi Rektörlük Se-
miner Salonunda gerçekleştiri-
len toplantıya MCBÜ Uluslara-
rası İlişkilerden Sorumlu Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Birol Kovan-
cılar, MCBÜ Uluslararası İlişkiler 
Koordinatörlüğü, Öğrenci İşle-
ri Daire Başkanlığı, Sağlık Kültür 
ve Spor Daire Başkanlığı, Dil Öğ-
retimi Uygulama ve Araştırma 
Merkezi ve öğrenci kulüp tem-
silcileri katıldı.

Oryantasyon toplantısının a-
çılış konuşmasını yapan Rek-
tör Yardımcısı Prof. Dr. Birol Ko-
vancılar, uluslararası öğrencile-
rin bölgenin en önemli üniver-

sitelerinden birisi olan MCBÜ’ye 
gelerek üniversite ailesine katıl-
dıkları için memnuniyet duydu-
ğunu ifade etti. Üniversitenin u-
luslararasılaşma stratejisinden 
bahsederek, öğrencilere bu ku-
rumun bir parçası olarak ve bu-
nun bilincini yaşayarak okuldan 
mezun olmalarını temenni et-
ti. Öğrencilerin Manisa’ya ve Ü-

niversiteye uyum sürecinde dai-
ma yanında olacaklarını belirten 
Kovancılar, yıl boyunca öğren-

cilerin de aktif katılımıyla çeşit-
li etkinlikler düzenlemeyi plan-
ladıklarını ve öğrencilerin etkin-
liklere katılıp sosyalleşerek ba-
şarılı bir eğitim öğretim yılı ge-
çirmelerini dilediğini belirtti.  

Toplantı MCBÜ Uluslararası İ-
lişkiler Koordinatörü Yrd. Doç. 
Dr. Sühal Şemşit’in konuşma-
sıyla devam etti. Uzm. Devrim 
Zerengök tarafından uluslarara-
sı öğrencilerin Üniversitedeki ve 
Manisa’daki yaşamlarını kolay-
laştırmak amacıyla eğitim-öğ-
retim, barınma, ulaşım, sağlık ve 
sosyal imkanlar hakkında kap-
samlı bilgiler içeren bir sunum 
yapıldı. Ardından Sağlık, Kültür 
ve Spor Daire Başkanlığı, Öğ-
renci İşleri Daire Başkanlığı, Dil 
Öğretimi Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi Müdürlüğü ta-
rafından öğrencilere kısa bilgi-
lendirmeler yapılarak soruları 
cevaplandı. Uluslararası öğren-
cilerin ilgiyle takip ettiği top-
lantının sonunda, Şehit. Prof. 
Dr. İlhan Varank Yerleşkesin-
de yer alan fakülteler, kütüp-

hane, spor tesisleri ve yurtların 
tanıtıldığı bir gezi gerçekleştiril-
di. Ersan ERDOĞAN

Yuntdağı için çalışacaklar

Geçtiğimiz Eylül ayı sonunda 
kuruluşunu tamamlayan Yunt-
dağı Köyleri Sosyal Yardımlaş-
ma Dayanışma Kalkınma ve Tu-
rizm Kültür Derneği (YUNTKÖY-
DER) Başkanı Hayrullah Eser ve 
Yönetimi Manisa Valisi Mustafa 
Hakan Güvençer’i ziyaret etti. 

Ziyarette Vali Güvençer’e ken-
dilerini kabulü nedeniyle teşek-

kür eden Başkan Eser, yönetim 
kurulu üyelerini tanıtarak der-
nek çalışmaları hakkında bil-
gi verdi. Yöreye ait sosyal medya 
hesabından iş ilanları verdikle-
rini, aşure hayrı yaptıklarını, ba-
sınla tanışma kahvaltısı düzen-
lediklerini bildiren Başkan Eser, 
sosyal faaliyetlere, tanıtıma, ula-
şım, iletişim, haberleşme sorun-

larını çözmeye, turizm, avcılık ve 
doğa sporlarını geliştirmeye ve 
yörenin kalkınmasını sağlama-
ya yönelik çalışmalarda buluna-
caklarını belirtti.

Başkan Eser, Yuntdağlı ya da 
Yuntdağ kökenliler arasında 
sosyal yardımlaşmayı ve daya-
nışmayı artırmak, birlik ve be-
raberliği sağlamak, yörede-
ki okullarda imza günü, tiyat-
ro gösterisi, futbol turnuvala-
rı, bahar şenliği düzenlemek, 
unutulmaya yüz tutan orta o-
yunları, Koca Ümmet ve Har-
mandalı oyunları, Oda oyunla-
rını yeniden canlandırmak is-
tediklerini söyledi. 

Vali Güvençer de ziyaretle-
ri nedeniyle Başkan Eser ve yö-
netimine teşekkür ederek çalış-
malarında başarılar diledi. Ha-
zırlanan projelerin çok kapsam-
lı olduğunu ifade eden Vali Gü-
vençer, ilgili kurum ve kuruluş-
larla işbirliği yapılmasının önemi-
ne dikkat çekti. Eren EKİNCİ

Ahmetli’de ilaçlama çalışmaları

İl genelinde sürdürdüğü başa-
rılı ilaçlama çalışmalarıyla va-
tandaşların rahat bir yaz mevsi-
mi geçirmesini sağlayan Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, sonbahar 
mevsiminde de sivrisinek ve ka-
rasineklerin üreme ortamı bula-
cağı yerlerde mücadelesini sür-
dürüyor. Bu kapsamda Haşere ile 
Mücadele Ekipleri, Ahmetli ilçe-
si Dibekdere Mahallesi’nde çöp 
konteynerlerinde karasinekle-
re karşı rezidüel uygulama yap-
tı. Kestelli Mahallesi’nde sulak a-

lanlarda sivrisinek larva uygu-
laması yapan ekipler, gübrelik 
alanlarda da rezidüel uygula-
malarına devam ediyor. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Sağlık 
İşleri Daire Başkanı Talip Ak-
baş, hava sıcaklıklarının kara-
sinek ve sivrisinek oluşumuna 
uygun olduğunu ve haşerele-
rin bu ortamda üreyerek, halk 
sağlığını tehdit etmemesi ama-
cıyla ekiplerin rutin çalışmala-
rına devam ettiğini belirtti. Bü-
yükşehir Basın Merkezi

Manisa Büyükşehir Belediyesi Sağlık İşleri Daire Başkanlığı ekipleri, 
Ahmetli ilçesinin muhtelif noktalarında çöp konteynerleri, gübrelik a-
lanlar ve sulak alanlarda ilaçlama çalışmaları yaptı. Sivrisinek ve kara-
sinek üremesinin önüne geçilmesi ve halk sağlığının korunması ama-
cıyla ilaçlama faaliyetlerinin periyodik olarak sürdürüleceği belirtildi. 

Adres: 75. Yıl Mah. 5345 Sk. No:47/A K.E.S.S. MANİSA
Tel: 0 236 233 16 38 zirvepen45@gmail.com

Osman AYKURT
0 532 784 29 08

Tekin AYKURT
0 544 766 04 11

Manisa Celal Bayar Üniversitesine yeni kayıt yaptıran u-
luslararası öğrenciler için oryantasyon toplantısı yapıldı.

YUNTKÖYDER Başkanı Hayrullah Eser, Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer’i ziyaret etti.

‘Kadın Girişimci Yönetici Okulu’
mezunlarını verdi
‘Kadın Girişimci Yönetici Okulu’
mezunlarını verdi
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Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) 
Manisa İl Başkanı Erkan Öztürk, Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün’e makamında nezaket 
ziyaretinde bulundu. Öztürk, ziyare-
tinde Başkan Ergün’e özel yapım tes-
bih hediye etti. Erkan Öztürk, kendi-
sini kabul eden Başkan Ergün’e te-
şekkürlerini iletirken, Başkan Ergün 
ise yapılan ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti dile getirdi. 4 Ekim tarihinde 
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçe-
li’nin katılımıyla gerçekleşen Uzun-

burun Katı Atık Bertaraf ve Düzenli 
Depolama Tesisi’ni Manisa’ya ka-
zandırması nedeniyle Başkan Er-
gün’e teşekkür eden İl Başkanı Er-
kan Öztürk, MHP belediyeciliğinin 
Manisa’da örnek bir şekilde kendi-
sini gösterdiğini söyledi. Manisa’da 
40 yıllık bir sorunu tarihe gömdük-
lerini belirten Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün de, 
Manisa’ya güzel hizmet verebilme-
nin çabası içinde olduklarını vurgu-
ladı. Songül Kılıçaslan

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, Milliyetçi Hareket Par-
tisi (MHP) Manisa İl Başkanı Erkan 
Öztürk’ü makamında konuk etti.

Başkan Ergün’den Başsavcı
Çiçekli ‘Hayırlı olsuna’ gitti

Hakimler ve Savcılar Kurulu ka-
rarnamesi ile Manisa Cumhuriyet 
Başsavcılığı görevine atanan Ahmet 
Çiçekli’ye, Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Cengiz Ergün ziyaret-
te bulundu. Başsavcı Çiçekli’ye çiçek 
takdim eden Başkan Ergün, yeni gö-
revinde başarılar diledi. Manisa’mıza 
hoş geldiniz diyerek sözlerine başla-
yan Başkan Ergün, “Manisa’mız ko-
num itibariyle her yere yakın. Kül-

türüyle, tarihiyle sanayisi ve tarı-
mıyla Ege Bölgesi’nin en önemli şe-
hirlerinden bir tanesi. Ben size yeni 
görevinizde başarılar diliyorum, Al-
lah hayırlı görevler nasip etsin” de-
di. Ziyaretten duyduğu memnuniye-
ti dile getiren Cumhuriyet başsav-
cısı Ahmet Çiçekli ise Ege Bölgesi’n-
de ilk defa görev yaptığını belirterek 
“Allah hayırlı görevler yapmayı na-
sip etsin” diye konuştu. Eren EKİNCİ

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, Manisa 
Cumhuriyet Başsavcısı Ahmet Çiçekli’ye ziyarette bulundu. 
Başsavcı Çiçekli’ye yeni görevinde başarılar dileyen Baş-
kan Ergün, “Allah hayırlı görevler nasip etsin” dedi. 

MASKİ’den ilçe
personeline iş sağlığı bilinci

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Manisa Su ve Kanalizasyon İdaresi 
(MASKİ) Genel Müdürlüğü, bünye-
sinde görevli personelin her türlü iş 
kazasından ve meslek hastalıkla-
rından korunması amacıyla gerçek-
leştirdiği eğitimlerine ilçelerde de-
vam ediyor. Son olarak Salihli’de dü-
zenlenen eğitimle, Salihli, Gördes ve 
Köprübaşı ilçelerinde görev yapan 
saha çalışanlarına Mesleki Risk Eği-
timi verildi. İnsan Kaynakları ve Eği-
tim Dairesi ile Destek Hizmetleri Da-
iresi başkanlıklarınca planlanan e-
ğitimde, Ruhan Bayraktar tarafın-
dan sunum yapılarak kaza riskleri 
ve meslek hastalıkları detaylı bir şe-
kilde anlatıldı. Gerçekleştirilen eği-
tim sayesinde personele, bu riskler-

den korunması amacıyla alabileceği 
kişisel önlemler ile uyulması gere-
ken kurallar aktarılarak iş sağlığı ve 
güvenliği bilinci aşılandı. MASKİ Ge-
nel Müdür Yardımcısı Mahmut Bil-
gen, “İl genelinde faaliyet yürüttü-
ğümüz noktalarda, çalışma esna-
sındaki iş kazalarını engellemek i-
çin personelimizi bilinçlendirmeye 
devam ediyoruz. Mühim olan, iş 
öncesinde risklerin tespit edilmesi 
ve bunlara yönelik koruyucu ön-
lemlerin alınmasıdır. Bu eğitimlerin 
amacı da işin ve çalışanın güvenliği 
açısından daha sağlıklı bir çalışma 
ortamı oluşturularak, olası iş kaza-
larının ve meslek hastalıklarının ö-
nüne geçilmesidir” diye konuştu. 
MASKİ Basın Merkezi

MASKİ Genel Müdürlüğü, altyapı çalışmalarında-
ki mesleki risklerin önlenmesi amacıyla Salihli, 
Gördes ve Köprübaşı ilçe şefliklerinde görevli saha 
personeline yönelik eğitim semineri düzenledi.

Amin Alayı geleneği
Manisa’da yaşatıldı

Yunusemre Belediyesi tarafından bu 
yıl 3’üncüsü gerçekleştirilen Yunus Emre 
Günleri farklı etkinliklerle devam ediyor. 
Etkinlikler kapsamında Osmanlı döne-
minde okula başlayan çocukların duayla 
başlamaları için gerçekleştirilen Amin A-
layı Töreni geleneğini yaşatmak için hare-
kete geçen Yunusemre Belediyesi bu se-
ne ikinci kez Amin Alayı töreni gerçekleş-
tirdi. Halil Yurtseven ilkokulunda okuyan 
180 birinci sınıf öğrencisinin katıldığı tören 
Manisa’nın manevi liderlerinden biri olan 
Ayn-ı Ali Türbesi önünde gerçekleştirildi.

Amin Alayının çok önemli bir gelenek 

olduğunu vurgulayan ve bunu ne-
redeyse yüz yıl sonra yeniden ha-
yata geçiren Yunusemre Beledi-
yesine teşekkür eden Katip Çe-
lebi Üniversitesi Yeni Türk Edebi-
yatı Anabilim Dalı Öğretim Görev-
lisi Yrd. Doç. Dr. Ünal Şenel, “Bu-
gün Manisa tarihi bir gün yaşıyor. 
Manisa tarihiyle yeniden bulu-
şuyor. Ecdadımızın yüzyıllar ön-
ce başlatıp devam ettirdiği ve in-
sanımızın ruh dünyasını şekil-
lendiren çok önemli bir faaliye-
ti Manisa’da yeniden canlandırı-
yoruz. Yunusemre Belediyesi bu 
faaliyete öncülük ediyor. İnşal-
lah ecdadımızın başlattığı bu A-
min Alayı geleneği bu aradan sonra ye-
niden canlanacak ve yüzyıllarca devam 
edecektir. İnşallah Manisa’nın diğer o-
kullarında, belediyelerinde de icra edi-
lecektir. Türkiye’de, Balkanlar’da, Türk 
dünyasında ve İslam aleminde çocuk-
larımızın okula başlama töreni böylesi-
ne görkemli ve manevi bir faaliyetle baş-
lamış olacak. İnsanın hayatındaki önem-
li dönüm noktalarından birisi olan okula 
başlamanın ne kadar önemli olduğunu ve 

manevi bir hadise olduğunu bu gencecik 
dimağa hatırlatmak için böylesi bir gele-
nek oluşmuş. Her şeyden önce şehrin ma-
nevi büyüklerinin huzurunda toplanıp o-
nun ruhaniyetinden faydalanarak, ‘Bis-
millah’ denilerek yeni bir hayata başla-
mayı o çocuk idrak ediyor. Yaptığı işin bü-
yüklüğünü idrak ediyor ve insanlığa, mil-
letine, devletine, dinine hizmet etme şuu-
runu edinmiş oluyor. ‘’ Ersan Erdoğan-

Osmanlı döneminde okula başlayan çocuklar için düzen-
lenen Amin Alayı töreni geleneği Manisa’nın Yunusemre il-
çesinde yaşatılıyor. Yunusemre Belediyesi tarafından bu 
yıl 3’üncüsü gerçekleştirilen Yunus Emre Günlerinde yapı-
lan Amin Alayı töreninde bu sene birinci sınıfa başlayan 180 
minik öğrenci ilahiler eşliğinde yürüyerek geleneği yaşattı.

YÖK, yani Yüksek Öğretim Kurumu, üniversi-
telere giriş sınavını değiştirdi.

Yeni sınavın adını da YKS “Yükseköğretim 
Kurumları Sınavı” olarak belirledi. 

Bu sınav da Haziran ayında yapılacak.
Yeni sınavla ilgili kafa karışıklıkları var. 
Gerçek olan “Sınav Sistemi Değiştirme 

Rekoru”nun bizde olması.
İşin ilginç yanı Liselere ve Üniversitelere Giriş 

Sınavlarının değiştirilmesiyle ilgili eğitimcilerden 
görüş alınmaması!

Eğitimle uzaktan yakından ilgilenen kişi ve 
kuruluşların ortak görüşü aynı: 

“Değişiklikle ilgili bize fikir soran olmadı!”
Yani hiçbir eğitimcinin en küçük bilgisi bile 

olmayan sınav uygulamaları, bir anda hayata 
geçirilebiliyor.

Tüm bu oldu bittilerden akla birçok soru 
gelebiliyor. 

Ülkemizde eğitim adına alınan kararlar, 
nerelerde, kimler tarafından alınır, uygulamaya 
konulur?

Gelelim yeni sınavın uygulanmasına.
Açıklanan yeni sınav sisteme göre YKS 

(Yükseköğretim Kurumları Sınavı), aynı gün 
sabah ve öğleden sonra iki oturumlu olacak.

Birinci oturumda sözel ve sayısal becerilerin 
ölçülmesini hedefleyen Temel Yeterlilik Testi 
yapılacak. 

Temel Yeterlilik Testinde 40 Türkçe sorusu, 
40 Temel Matematik sorusu var.

Bu TYT’de (Temel Yeterlilik Testinde) 150 
puanın altında kalanlar, herhangi bir yüksek 
öğretim kurumunu tercih edemeyecek.

150-179 puan aralığında puan alanlar, iki 
yıllık, yani ön lisans programlarını tercih edebi-
lecekler.

180 ve üstü puan alanlar, dört ve daha fazla 
yıllık lisans programlarını tercih edebilecekler.

İkinci oturum ise aynı gün öğleden sonra 
yapılacak. YÖK Başkanının söylediğine göre iki 
saatlik aradan sonra ikinci oturum yapılacak.

İşte işin püf noktası da burada.
Aday, birinci oturum sonunda yaptığı soruları 

o iki saatlik süre içinde değerlendirip 180 ve 
üstü puan alacağına “kanaat getirirse” ikinci 
oturum sınavına girecek. Yok, 180’den daha 
aşağıda bir puan alacağına “kanaat getirirse” 
ikinci oturuma girmeyecek.

Diğer bir ifadeyle adaylar, Temel Yeterlilik 
Testi’nden kaç puan alacağını bilmeden ikinci 
oturuma girip girmeme arasında bocalayacak.

Kısacası “Kanaatime Göre …” deyip kararını 
verecek.

Evet, bu değerlendirmeler ve açıklamalar, 
Sayın YÖK Başkanından.

Ben de Sayın YÖK Başkanının bu açıklama-
larından ve özellikle kullandığı “Kanaatime 
Göre” ifadesinden yola çıkarak bu sınavın 
adının “Kanaatime Göre Sınavı” olmasını 
öneriyorum.

Tüm bu ani değişikliklerden sonra yine sorma 
gereği duyuyorum.

Durup dururken yeni bir sınav sistemi adı 
altında değişikliğe gitmenin ne gereği vardı? 

Üniversitelere giriş sınavı olarak uygulanan 
YGS ve LYS, bugüne kadar uygulanan sınav 
sistemlerinden en uygunu ve doğru olanıydı.

Öğrenciler, önce belirli bir aşamada elemeden 
geçiyor, sonrasında da ilgi ve isteğine göre 
belirlediği sınava giriyordu.

Tüm öğrendiklerini, bir günde, 2-3 saatlik 
zaman diliminde test etmek zorunda kalmıyor-
du.

Böyle yersiz ve gereksiz sınav, sistem, müfre-
dat değişiklikleri, eğitimimizi ve çocuklarımızı 
olumsuz yönde etkiliyor.

Eğitim, günü birlik planlarla, uygulamalarla 
sonuç alınacak bir alan değil.

Lütfen, geleceğimizi heba etmeyelim. (17 
Ekim 2017 Manisa)

Sözün Özü
Bir ülkenin geleceği, o ülke insanlarının 

göreceği eğitime bağlıdır. Albert Einstein

KGS
KANAATİME GÖRE SINAVI

Başkan Ergün, MHP İl Başkanı
Öztürk’ü ağırladı
Başkan Ergün, MHP İl Başkanı
Öztürk’ü ağırladı

Bakış Açısı
Mustafa ATALAY

Türk Eğitim Sen Manisa Şube Başkanı
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Şehzadeler Belediye Başkanı Ö-
mer Faruk Çelik, yenileme çalış-
maları başlatılan Gençlik Par-
kı inşaat alanında incelemeler-
de bulundu. Yenileme çalışmaları-
nın kısa bir sürede tamamlanarak 
Gençlik Parkının halkın hizmeti-
ne açılacağını ifade eden Başkan 
Çelik “Şehzadeler Belediyesi olarak 
dur durak bilmeden çalışmaya de-
vam ediyoruz. Gençlik Parkımızda 

başlayan yenileme çalışmalarımız 
yoğun bir şekilde devam ediyor. Es-
ki park alanın şehrimize yakışma-
yan görüntüsünü ortadan kaldıra-
rak inşallah en kısa süre içerisinde 
yenilenmiş şekliyle Gençlik Parkı-
mızı Manisa halkımızın hizmetine 
sunmayı hedefliyoruz. Yenilenen 
bu güzel parkımızın Şehzadelerimi-
ze ve Manisamıza hayırlı olsun” de-
di. Songül KILIÇASLAN

Şehzadeler Belediyesi tarafından Mani-
sa’nın eski parklarından biri olan Gençlik 
Parkında yenileme çalışmaları başladı. 

Toplu konut alanında başlat-
tığı hamleler ile şehrin geleceği-
ni hazırlayan Yunusemre Belediye-
si sosyal belediyecilik çalışmalarını 
da tüm hızıyla sürdürüyor. 220 bin-
den fazla vatandaşın yaşadığı ilçe-
de, sokak hayvanları da unutulmu-
yor. ‘Onlar bize emanet’ sloganı ile 
çalışmalarını sürdüren Yunusem-
re Belediyesi ilçenin 45 farklı nok-
tasında konuşlandırdığı hayvan-
larını doyuran geri dönüşüm ku-
tularını mamayla dolduruyor. So-
kakların onların evi olduğunu be-
lirten Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi, “Sokak hayvan-
larının şehir sakinlerini rahatsız et-
meden yaşayabilmeleri için ilçemiz 
dahilinde otomatik ve sabit yem-
likler koyarak, hayvanların sağlık-
lı yaşamalarını sağlıyoruz” diye ko-
nuştu. Eren EKİNCİ

Yunusemre Belediyesi sokak hayvanlarını unutmuyor. Belediye ekipleri, sokak 
hayvanları için ilçenin 45 farklı noktasında mama dağıtımı gerçekleştiriyor.

Atıl alandan modern bir sosyal alana

laşehir ilçesinde bakımsız bir 
durumda olan Kenan Evren 
Genişleme Sahası, Manisa Bü-

yükşehir Belediyesi tarafından ha-
zırlanan proje ile modern bir sosyal 
alana dönüşüyor. Atıl bir durumda 
olan mevcut alan, Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından alana yapılan yü-
rüyüş yolu, piknik masaları, süs ha-
vuzu gibi donatılarla ilçe sakinleri-
nin keyifle zaman geçireceği bir a-
lan olmaya aday. Çalışmaların ta-

mamlanmasının ardından ilçedeki 
sosyal alan eksikliğinin önemli öl-
çüde giderileceğini belirten Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cen-
giz Ergün,” Mevcut alanda yürütü-
len çalışmalardan ilçe sakinlerimiz 
oldukça memnun. İnşaat çalışmala-
rının ardından yapılacak olan peyzaj 
uygulamasıyla da Kenan Evren Ge-
nişleme Sahası daha estetik ve mo-
dern bir görünüm kazanacak” dedi. 
Büyükşehir Basın Merkezi

Alaşehir Kenan Evren Genişleme Sahası, Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin sihirli dokunuşuyla mo-
dern bir görünüme kavuşuyor. Atıl bir durumda bulunan alan, Büyükşehir Belediyesi tarafından hazır-
lanan proje ile ilçe sakinlerinin keyifle zaman geçireceği bir sosyal alan olma yolunda hızla ilerliyor. 

İhsaniye mahallesi
parkeyle döşeniyor

Büyükşehir Yasası ile bir-
likte köyden mahalleye dö-
nüşen yerleşim yerlerinin 
altyapı ve üst yapı çalışmala-
rına ağırlık veren Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi, Gölmar-
mara ilçesinde de bu çalış-
malarını hızlandırdı. Bu kap-
samda ilçeye bağlı İhsaniye 
Mahallesi 509 Sokak’ta parke 
taşı döşeme çalışması ger-
çekleştirildi. Manisa Büyük-
şehir Belediyesi Fen İşleri Da-
iresi Başkanlığı ekiplerince 
gerçekleştirilen kilit parke 
döşemesinin ardından hızla 
kaldırım düzenleme çalışma-
sı başlatıldı. Çalışmaları, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi 
Gölmarmara Koordinatörü 
Ahmet Cülen de yerinde in-
celedi.

YENİLİK VE DEĞİŞİM
Gölmarmara’da Manisa 

Büyükşehir Belediyesinin 
değişim çalışmalarının hızla 
devam ettiğini belirten Göl-
marmara Koordinatörü Ah-
met Cülen, Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Cen-
giz Ergün öncülüğünde il-
çenin mahalleleriyle birlik-
te yenilik kazandığını söyledi. 
Gölmarmara’da Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi ve MAS-
Kİ Genel Müdürlüğünün me-
sai mefhumu gözetmeksizin 
çalışmalarını sürdürdüğünü 
belirten Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Er-
gün de, İhsaniye Mahallesi’n-
deki çalışmaların kısa süre-
de tamamlanacağını ifade et-
ti. Büyükşehir Basın Merkezi

Manisa Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri Da-
iresi Başkanlığına bağlı ekipler, Gölmarma-
ra ilçesine bağlı İhsaniye Mahallesi 509 So-
kak’ta kilit parke taşı döşemesinin ardından 
kaldırım düzenleme çalışmalarına da hız verdi.

Gençlik Parkı yenileniyor

Yunusemre’ye sokak
hayvanlarına sahip çıktı
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Antrenmana hafif sakatlıkları bu-
lunan Olcan Adın, Mustafa Yumlu ve 
Serginho katılmadı. Düz koşu ile baş-
layıp ısınma hareketleriyle devam e-
den idman, 5’e 2 pas çalışmasıyla son 
buldu. Antrenman öncesi basın men-
suplarının sorularını yanıtlayan Ak-
hisarspor'un 30 yaşındaki forvet o-
yuncusu Daniel Larsson, deplasman-
da alınan farklı galibiyetin önemli ol-
duğunu, Akhisar’daki başarının sır-
rının ise sadece bir sonraki maça o-
daklanmaktan başka hiçbir şey dü-
şünmemek olarak açıkladı.

LARSSON: "BU SAATTEN SONRA
DAHA FAZLA ÇALIŞACAĞIZ"

Elde ettikleri başarıların daha iyisi-
ni yapmak için çaba sarf edeceklerini 
kaydeden Daniel Larsson, “İlk 8 haf-
tada sonuçlara baktığımız zaman çok 
iyi bir başlangıç yaptık ve bunun için 
de açıkçası çok mutluyuz. Bu saatten 
sonra yapmamız gereken tek şey da-
ha da fazla çalışmak ve her hafta da-
ha iyi bir takım olduğumuzu herke-
se ispatlamak olacaktır” dedi.Tarihi 
bir skor ile elde ettikleri Trabzonspor 
müsabakasını da değerlendiren Lar-
sson, “Deplasmanda alınan 6-1’lik 
skor bence tüm takımlar için çok ö-
nemli bir galibiyet ve güzel bir skor-
du” ifadelerini kullandı. Teleset Mo-
bilya Akhisarspor’un ilk 8 haftasın-
daki başarısı hakkında ise başarı-
lı forvet, “Burada ana neden bence 
takımdaki organizasyon çok iyi. Ya-
ni biz burada sadece kendi işimize o-
daklanıyoruz, bunu sadece saha ile 
yapıyoruz ve diğer işlerle uğraşamı-
yoruz. Bence takımdaki başarının en 
büyük nedeni bu. Arkadaşlığın çok 
güzel olması da en önemli nedenler-
den biri” açıklamasını yaptı.

OKAN BURUK: "FENERBAHÇE’NİN 
ARDINDAN TRABZONSPOR’U

YENMEK BİZİM İÇİN ÇOK DEĞERLİ"
Ligdeki ilk 3 deplasmanda yapa-

madıklarını Trabzonspor deplas-
manında sahaya yansıttıklarını ifa-
de eden Teleset Mobilya Akhisarspor 
Teknik Direktörü Okan Buruk, “Sezon 
başından buyana deplasmanda 3 maç 
oynamıştık ve dördüncü maça çıkı-
yorduk. Ondan önce de deplasmanda 
kazanamadığımız ama pozisyona gi-
rerek kazanmaya yakın olduğumuz 3 
tane maç oynamıştık. Sadece topu i-
çeriye atamıyorduk. Bu sefer top içe-
ri girdi, hem de fazlasıyla. Özellikle ilk 
3 gol hem rakibin hataları hem de bi-
zim oradaki pozisyon bulma isteği-
miz maçın ilk yarısını 3-0’a getirdi. İ-
kinci yarı da aynı konsantrasyon ve 

aynı isteği sürdürdük. Tabii ki rakibi-
mizin maçı geriye döndürme çaba-
sı ve ofansif hamleleri de bizim özel-
likle iyi savunma yapıp çıkışlarımızda 
sonuca gitmemize yol açtı. Daha ön-
ce girdiğimiz pozisyonları gole çevi-
remiyorduk. Bu defa isteklerimiz bi-
rebir uyum sağladı. Trabzonspor gi-
bi takımı deplasman da böyle bir so-
nuçla yenmek çok önemliydi. Fener-
bahçe maçının üzerine böyle bir ga-
libiyet almak, 2 tane büyük takımı 
yenmek bizim için çok değerli. O yüz-
den oyuncularımı kutluyorum. Hem 
oyunsal hem de taktiksel ve fiziksel 
anlamda kendilerini çok zorluyorlar. 
Burada antrenmandaki çalışmaları-
mızı sahaya yansıtıyorlar, bu da bir 
teknik adam olarak bizi mutlu ediyor” 
diye konuştu.

“ GENÇLERBİRLİĞİ
KARŞILAŞMASINA ODAKLANDIK” 

Ligde hiç alt grup riski yaşamadan 
mücadele etmek istediklerine vurgu 
yapan Buruk, şu anda üstteki gruba 
tutunduklarını ve bunu sürdürmek 
istediklerini ve her maçın ardından 
yapılan idmanda yeni bir maç başla-
dığını kaydetti. Geçmişteki maçları 
bir kenara bıraktıklarını ifade eden 
Okan Buruk, "Geçmişteki maçlar ge-
ride kaldı. Bugün Gençlerbirliği maçı 
hazırlıklarına başladık. Şu an Genç-
lerbirliği karşılaşmasına odaklandık. 
Maçı yaşamak ve tekrar hazırlanmak 
bizim için önem kazanıyor. O yüzden 
hafta hafta gideceğiz yine, tabii ki bu-
rada kaç puan toplarız, hangi sırala-
mada yer alırız gibi şeylerin düşünce 
anlamında bizim için çok önemi yok. 
Biz maç maç elimizden geleni yapa-
cağız ve her maça kazanmak için çı-
kacağız” dedi.

“ GEÇ KALMAMALARINI İSTERİM” 
Teleset Mobilya Akhisarspor’un li-

gin ikinci yarısındaki mücadelelerini 
oynamayı planladığı Spor Toto Akhi-
sar Belediye Stadyumu'nu yakından 
incelediğini kaydeden başarılı teknik 
adam, “Geçen hafta içerisinde stad-
yumu inceleme imkanım oldu. Kendi 
takımımızı düşündüğümüzde seyirci 
kapasitesi olarak çok uygun olduğu-
nu düşünüyorum. Sahanın her yerin-
den çok rahat ve çok güzel izlenebile-
cek, yani kale arkaları da görüş açıları 
çok muhteşem. Çok kompakt ve bi-
ze yakışacak. Zemini de çok güzel o-
lacak. Ben tabii ki taraftarlarımızı bir 
an önce kombinelerini alıp, stadyum-
da bu başarılı takımı izleme şansları-
nı yakalamalarını ve geç kalmamala-
rını isterim” şeklinde konuştu.-İHA- 

Trabzonspor galibiyetinin ardından 1 gün 
izin kullanan yeşil-siyahlılar, Süper Lig'in 
8. haftasında konuk edeceği Gençlerbir-
liği maçı hazırlıklarına sabah idmanı ile 
başlarken Teknik Direktör Okan Buruk, 
“Bu defa isteklerimiz birebir uyum sağ-
ladı. Trabzonspor gibi takımı deplasman-
da böyle bir sonuçla yenmek çok önem-
liydi. Fenerbahçe maçının üzerine böyle 
bir galibiyet almak, 2 tane büyük takımı 
yenmek bizim için çok değerli” dedi. 

Kış dönemi start alıyor

Çocukların edinebilecekle-
ri zararlı alışkanlıkların önü-
ne geçmek, fiziksel ve ruhsal 
yönden gelişimlerine yardım-
cı olmak amacıyla yıl boyun-
ca çocuklara spor imkanı su-
nan Manisa Büyükşehir Bele-
diyespor Kulübü’nde, kış okulu 
kayıtlar devam ediyor.  4 Ka-
sım tarihinde start alacak olan 
kış okullarında futbol, yüzme, 
basketbol ve voleybol dalla-
rında çocuklar eğitim alacak.-

Yüzme, voleybol veya basket-
bol branşlarının kayıtları Ta-
rık Almış Kapalı Yüzme Havu-
zu ve Spor Tesisinde yapabi-
lirken, futbol branşıyla ilgili iş-
lemler de Fikri Bayrıl Spor Te-
sislerinde yaptırabilecek. Bunun 
yanı sıra Forum Magnesia’da ku-
rulan standımız da tüm branş-
larda kayıt işlemi yapılıyor. Tüm 
branşlara kız ve erkek sporcular 
kayıt yaptırabilecekler.-Büyük-
şehir Basın Merkezi- 

Çocukların yetenekleri doğrultusunda gelişimlerine katkı sağlayan Manisa Büyükşe-
hir Belediyespor spor okullarında kış dönemi start alıyor. Her yıl binlerce öğrenciye fark-
lı branşlarda spor yapma imkanı sunduklarını belirten Manisa Büyükşehir Belediyespor 
Alt Yapı Sorumlusu Özcan Nalbantlar,” 4 Kasım tarihinde başlayacak olan eğitimler ön-
cesinde kentin belli noktalarında kurulan stantlarda kayıt işlemleri devam ediyor” dedi.

Manisaspor’un gençleri farklı kazandı

Manisaspor U-21 Takımı, ligin 8. 
haftasında Denizlispor ile oynadığı 
karşılaşmadan 3-0 galip ayrıldı.Göl-
marmara İlçe Stadı’nda oynanan kar-
şılaşmada, antrenör Aytekin Viduşlu 
yönetimindeki gençler ; Zafer Görgen, 
Samet Can Kaçar (dk. 46 Okan Uğurlu), 
Kemal Temel, Berk Cambaz, İlkay Gül, 
Ulaş Doğuş Kaya, Bayram Büstaç, Mu-
rat Köse, Furkan Parsak, Ömer Atiş 
(dk. 61 Orhun Cenan), Ömer Mang (dk. 
75 Aykut Yüce) onbiriyle mücadele 
verdi.Karşılaşmada gollerini 38. daki-
kada Berk Cambaz, 67. dakikada Kadir 
Kurt (K.K) ve 71. dakikada Orhun Ce-
nan kaydetti.Öte yandan karşılaşmaya 
Gölmarmaralılar da ilgi gösterirken 
U21 Takımıda karşılaşmaya Gölmar-
mara Belediyesi tarafından hazırlanan 
Gölmarmaraspor Manisaspor’a başa-
rılar diler pankartıyla çıktı. Altyapı Ko-
ordinatörü  Rıdvan Türküler’de U-15 
Takımı Teknik Sorumlusu  Aygün Taş-
kıran ile birlikte desteklerinden dolayı 
Gölmarmara Belediye Başkanı Kamil 
Öz adına Gölmarmara Belediye Baş-
kan Yardımcısı Şakir Erginli ve Göl-
marmaraspor Başkanı Şakir Can’a çi-
çek ve kulübün  flamasını takdim etti-
ler.-Şenol Özeker- 

Salihli Belediyesi Karate
takımı Manisa şampiyonu oldu

Salihli Belediyespor'un minik bayan karate takımı, 
Salihli’yi başarıyla temsil etmeye devam ediyor. Turgut-
lu’da düzenlenen il müsabakasında Salihli’yi temsil eden 
5 sporcu, Kata ve Kumite kategorilerinde mücadele ede-
rek 9 altın 1 gümüş madalya kazandı ve il şampiyonu ol-
du. Salihli Belediyesporlu karateciler aynı zamanda Bur-
sa'da 750 sporcunun mücadele ettiği Geleneksel 11. İller 
Arası Karate Turnuvasında da üç bronz madalya kaza-
narak Bursa’dan madalyalarla döndü.Salihli Belediye 
Başkanı Zeki Kayda, başarılı karatecileri tebrik ederek 
başarılarının devamını diledi.-İHA- 

Salihli Belediyespor'un minik bayan karate takımı Tur-
gutlu'da düzenlenen Manisa Şampiyonasında 9 altın ve 
1 gümüş madalya alarak takım olarak şampiyon oldu.

Manisaspor U-21 Takımı Göl-
marmara İlçe Stadı’nda oynadığı 
maçta Denizlispor U-21 Takımını 
3-0 mağ3lup etmeyi başardı. 
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Cimnastik branşında Manisa’yı ve ülkemizi başarıyla temsil eden Manisa 
Büyükşehir Belediyespor’un altın çocukları Ayşe Begüm Onbaşı, Mehmet 
Ercoş ve Deniz Şahin, Eskişehir'de düzenlenen federasyon kupasında ade-
ta tarih yazdı. Turnuvada tüm hünerlerini sergileyen yeşil-beyazlı sporcu-
lar tek bayanlar, tek erkekler, çiftlerde ve trioda altın madalya kazandı. 

13-15 Ekim tarihleri arasında 
Eskişehir'de düzenlenen Fede-
rasyon kupasında, Manisa  Bü-
yükşehir Belediyespor adına 
mücadele eden cimnastikçiler 
Ayşe Begüm Onbaşı, Mehmet 
Ercoş ve Deniz Şahin başarılı 
performanslarıyla göz doldurdu. 
Tüm hünerlerini sergileyen ye-
şil-beyazlı çocuklar turnuvadan 
4 altın madalyayla döndü. Tur-
nuvada Ayşe Begüm Onbaşı ve 
Mehmet Ercoş teklerde zirveye 

yerleşirken, çiftlerde de Ayşe Be-
güm Onbaşı ve Mehmet Ercoş bi-
rinciliğe ulaştı. İkili Deniz Şahin ile 
birlikte yarıştığı trio kategorisinde 
de birinci olmayı başardı.

12-14 YAŞ KATEGORİSİNDE
ÖNEMLİ DERECELER

Bunun yanı sıra yeşil-beyaz-
lı kulübün diğer sporcuları Şimal 
Seyman, Can Derviş ve Ser-
dar Demir Öztürk de turnuva-
dan derecelerle döndü. 12-14 

yaş kategorisinde tek bayan-
larda Şimal Seyman 2. oldu. Şi-
mal Seyman, Can Derviş ile bir-
likte yarıştığı çiftlerde de ikinci 
sırada yer aldı. İkili Serdar De-
mir Öztürk ile birlikte yarıştığı 
trioda da 3. sırada yer almayı ba-
şardılar.

SPORCULARI KUTLADI
Manisa Büyükşehir Beledi-

yespor Yönetim Kurulu Üyesi 
Özcan Nalbantlar, yeşil-beyaz-

lı sporcuların Eskişehir’de fırtı-
na gibi estiğini belirterek,” Cim-
nastik branşında artık bir marka 
olan Ayşe Begüm Onbaşı, Meh-
met Ercoş ve Deniz Şahin önem-
li bir başarıya daha imza attılar. 
Bunun yanı 12-14 yaş kategori-
sinde yarışan çocuklarımız da ö-
nemli dereceler eldi. Manisa’mızı 
ve kulübümüzü başarıyla temsil 
eden sporcularımı kutluyorum” 
ifadelerinde bulundu.
-Büyükşehir Basın Merkezi- 
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Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çe-
lik, düzenlenen kahvaltı programında amatör 
spor temsilcileri ile bir araya geldi. Amatör spo-
run sorunlarının konuşulduğu Amatör Spor 
Kulüpleri İstişare Toplantısına, Başkan Çelik’ in 
yanı sıra, Belediye Meclis üyesi Mehmet Kavas, 
Şehzadeler Belediyesi Gençlik ve Spor Kulübü 
Başkanı Ali Özyiğit, Başkan Yardımcısı Ahmet 
Songüler, birim müdürleri, Amatör Spor Kulüp-
leri Federasyonu Başkanı Erol Timur ve amatör 
spor kulübü yöneticileri katıldı.

“ HER ALANDA BÜYÜK DESTEK VERİYORUZ” 
Şehzadeler Belediyesi olarak 2014 yılından bu 

yana amatör spor kulüplerine her alanda bü-
yük destekler verdiklerini ifade eden Şehzade-
ler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik “Ama-
tör spor kulüplerimiz malzeme desteği nokta-
sında sürekli destekler alıyordu. Ancak mad-
di noktada büyük sıkıntılar yaşıyorlardı. Şehza-
deler Belediyesi olarak aldığımız kararla ama-
tör spor kulüplerimize kategorilerine göre nak-
di yardım yapıyoruz. 2014 yılından bu güne ka-
dar da her yıl düzenli olarak amatör spor kulüp-
lerimize nakdi olarak destek verdik. Bugün bu-
rada koliler dolusu malzeme desteğinde bulu-
na bilirdik, ancak bizim derdimiz amatöre fay-

dalı olabilmek, sıkıntılar ve zorluklarla ilçemi-
zin gençlerine spor yapma imkanı tanıyan, on-
larla ilgilenen kulüplerimize destek olmak. 2014 
yılında 32 tane amatör spor kulübümüze 79 bin 
50 liralık bir nakdi yardımda bulunmuştuk. 2015 
yılında da 33 tane spor kulübümüze 96 bin 900 
liralık bir destek vermiştik. Geçtiğimiz yıl içeri-
sinde de 31 tane amatör spor kulübümüze 11 bin 
500 lira nakdi yardımda bulunmuştuk. Bunların 
yanı sıra da spor kulüplerimize pek çok müsa-
baka için araç tahsisinde bulunduk. Göreve gel-
diğimiz günden bu yana söz verdiğimiz gibi a-
matör spora yasalar ve imkanlar ölçüsünde her 
zaman destekledik. Bundan sonra da destekle-
meye devam edeceğiz. Bu yıl da yardım kriter-
lerini taşıyan 34 amatör spor kulübümüze des-
tek veriyoruz. Bu yıl amatöre desteğimiz 147 bin 
500 liradır” dedi. 

“TÜM BRANŞLARI DESTEKLİYORUZ”
Amatör spor kulüplerine verilen desteğin 

tüm branşlarda yapıldığının altını çizen Başkan 
Çelik “Yapmış olduğumuza yardımlarımızı sa-
dece futbol kulüplerine değil, tüm amatör bran-
şlarda faaliyet gösteren spor kulüplerimize ya-
pıyoruz. Bu yardımlarımızı yaparken spor ku-
lüplerimizi daha önce olduğu gibi 2 ana katego-

riye ayırarak yapıyoruz. 1.kategoride faal ve ka-
tegorisinde lige katılan amatör futbol kulüpleri-
miz. İkincisi de ferdi branşlarda faaliyet göste-
ren amatör spor kulüplerimizdir. Bugün 147 bin 
500 liralık bir miktar kulüplerimizin kriterlerine 
göre hesaplarına yatırılmıştır. Tüm kulüpleri-
mize hayırlısı olur inşallah. Tabi ki bu yardımla-
rımız amatör kulüplerimize bir can suyudur. Bi-
liyoruz ki amatör kulüplerde bütün yükü kulüp 
başkanlarımız çekiyor. Çok doğru bir iş yapıldı-
ğının bilincindeyiz. Gençlerimize ve çocukları-
mıza spor alışkanlığı kazandırılıyor. Gençleri-
miz bu sayede boş vakitlerini farklı yerlerde ge-
çirmek yerine spor yaparak geçirme imkanı 
buluyorlar. Bu noktada büyük emeklere sarf e-
derek fedakarlık yapan tüm spor kulübü baş-
kanlarımıza teşekkür ediyorum. inanıyoruz ki 
yapmış olduğumuz bu tür destekler spor yaşa-
mında bir takım yaralara merhem olacaktır. 
Tüm branşlarda faaliyet gösteren takımlarımıza 
sezonlarında başarılar diliyorum” dedi. Başkan 
Çelik’ in ardından söz alan Manisa Amatör Spor 
Kulüpleri Federasyon Başkanı Erol Timur, ama-
töre yapılan yardımların yerinde bir yardım ol-
duğu belirterek Şehzadeler Belediye Başkanı Ö-
mer Faruk Çelik’ e destekler nedeni ile teşek-
kür etti.-Ersan ERDOĞAN-

Şehzadeler Belediyesinin her yıl düzenlediği Amatör Spor Kulüpleri istişare toplantısı bu yılda düzenlendi. Amatör 
spor kulübü temsilcileri ile sabah kahvaltısında bir araya gelen Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, Şeh-
zadeler Belediyesi olarak bu yıl amatör spor kulüplerine 147 bin 500 lira nakdi yardımda bulunacaklarını ifade etti.
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